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V stredu 10. júna 2015 sa v priestoroch 
kultúrneho domu v našej obci zišlo nie-
koľko desiatok obyvateľov bývajúcich  
v uliciach Borzagoš, Cintorínska, Háj-
ska, Lipová a Úzka, aby sa dozvedeli ak-
tuálne informácie o stave plánovanej 
novej ulice s pracovným názvom Bor-
zagoš II, ktorá by mala podľa územné-
ho plánu pretínať pozemky majiteľov 
medzi ulicami Borzagoš a Cintorínska. 
Stretnutie otvoril starosta obce PaedDr. 
Roman Urbánik krátkym vysvetlením, 
v akom stave sa momentálne nachádza 
fáza podpisu zmlúv o budúcich zmlu-
vách. Prítomných majiteľov pozem-
kov v spomínanej lokalite informoval,  
že zmluvy podpísalo ku koncu uply-
nulého kalendárneho roka iba 60% 

vlastníkov. Zdôraznil ale fakt, že na 14 
pozemkoch ešte nie sú vysporiadané 
vlastnícke vzťahy a kým to tak bude, 
obec nemôže realizovať ďalšie kroky. 
Zároveň poskytol prítomným k nah-
liadnutiu geometrický plán s návrhom 
umiestnenia budúcej ulice, ktorého 
vypracovanie bolo zadané ešte v uply-
nulom kalendárnom roku a pretína iba 
pozemky majiteľov v ulici Borzagoš. 

S týmto faktom, ktorý, samozrejme, 
nie je nemenný, sa nestotožnili obyva-
telia ostatných dotknutých ulíc. „Je to 
fajn, že sa robí cesta, vidím to pozitív-
ne, ale vidím to na veľmi dlhú dobu, keď 
je tam 14 pozemkov nevysporiadaných. 
Navyše obci chýbajú aj peniaze, takže 
to sú dve veci, ktoré môžu trvať aj 10 
rokov. Samozrejme, že by som bol rád, 
keby to bolo čím skôr, lebo máme tam 
pozemky a máme aj deti, ktoré potrebu-
jú stavať. Nepáči sa mi ale ten prvotný 
návrh, kde je tá priama cesta, lebo nás 
na Cintorínskej ulici to obchádza. Keby 
to išlo alternatívnym riešením, do ob-
lúka, tak by sme boli viacerí spokojní,“ 
myslí si obyvateľ dotknutej lokality 
Peter Pápay. „Ja hovorím, že ja sa toho 
nedožijem. Skutočnosť je taká, že s tými 
ľuďmi to nejde. To sú také osoby, čo si 
myslia - čo ja budem chodiť po úradoch, 
vybavovať veci, načo? Nech sa o to stará 
niekto druhý! Na tomto to všetko väzí. 
Ja som si myslel, že ja to mám vyspo-

riadané, no a teraz vidím, že tam mám 
N-ko, akože nevysporiadané, tak bu-
dem musieť znovu ísť za právničkou  
a opýtať sa,“ smutne konštatoval Štefan 
Vereš. „Ja tam nemám záhradu, ja tam 
mám len nejaké metre štvorcové. Sú-
hlasila som, že to dám. Jasné, že by bolo 
dobre to dať do poriadku. Takže ja nie 
som proti, súhlasím s tým,“ pridala sa 
k myšlienke novej ulice aj Oľga Baran-
ská. Starosta obce spolu s predsedom 
spolku urbárov a želiarov v našej obci 
Ing. Ernestom Verešom a odbornou re-
ferentkou obecného úradu Eleonórou 
Flammichovou odpovedali na všetky 
otázky prítomných ohľadne prípadné-
ho nového geometrického plánu, časo-
vých intervalov rôznych legislatívnych 
krokov a podobne. Starosta im zároveň 
podal informácie týkajúce sa budova-
nia inžinierskych sietí v prípade, že by 
sa vysporiadali všetky pozemky a obec 
by 12 metrov široký pás na cestné teleso 
a siete získala do svojho majetku – ma-
jitelia a prevádzkovatelia sietí sú pri-
pravení stavbu v tejto časti našej obce 
zrealizovať. „Je dôležité, že sa dozvedeli 
informácie, ktoré sú k dnešnému dňu 
platné. Na základe toho si môžu urobiť 
úsudok, aké sú možnosti ďalšieho po-
stupu pri realizácii tejto stavby, ktorú 
obec už plánuje niekoľko rokov. Ukazu-
je sa, že budovať takéto stavby, ako sú 
ulice a cesty na pozemkoch, nie je také 
jednoduché. V súčasnom svete a čase je 

dôležité mať vysporiadané vlastnícke 
vzťahy. Všetko potrebuje čas, peniaze 
a potrebuje to aj nejakú odbornosť. Ľu-
dia si to sami nemôžu urobiť, ale bez 
toho, aby boli vysporiadané vlastnícke 
vzťahy nemôžeme ani my ďalej pokra-
čovať v projektovej dokumentácii a už 
vôbec nie v samotnej realizácii stavby,“ 
konštatoval starosta Urbánik. Výstup  
zo stretnutia vedenia obce s obyvateľmi 
spomínanej lokality je však nie príliš 
optimistický – celý proces totiž brzdia 
nevysporiadané vlastnícke vzťahy, kvô-
li ktorým obec nemôže realizovať ďalšie 
kroky smerujúce k vybudovaniu novej 
ulice. 

Stretnutie občanov k budovaniu cesty Borzagoš II.

Obecný letný tábor
Obec Močenok organizuje letný tábor 

pre deti od 6 do 13 rokov. Uskutoční sa 
od 10. do 14. augusta 8.00 - 16.00 hod.
Poplatok za turnus 30 eur. V cene je za-
hrnutý teplý obed, pitný režim, vstu-
penky, cestovné a drobné ceny v súťa-
žiach.
Deti so sebou prinesú prezúvky, de-
siatu, PVC fľašu na pitný program, pr-
šiplášť alebo dáždnik.
Prihlásiť sa môžete v podateľni obecné-
ho úradu alebo na internetovej stránke
obce do 2. augusta. Prihlášky si môžete 
stiahnuť z internetovej stránky obce, 
prípradne vyzdvihnúť v podateľni.

O b e c n á  p o l í c i a  v  M o č e n k u  
na základe VZN č. 6 z roku 2008  
o nakladaní s odpadmi na území  obce 
Močenok,  upozorňuje občanov na zákaz 
vyvážania odpadu mimo určených 
lokalít a zberných miest.  
Za porušenie zákazu hrozí pokuta 166 €.
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V súvislosti s personálnymi výmena-
mi kňazov vo farnostiach zažíva aj naša 
farnosť smútok nad prekladom oboch 
našich duchovných otcov. V rovnakom 
čase totiž odchádzajú z našej farnosti 
obaja duchovní – farár farnosti vdp. Jozef 
Černák, aj kaplán dp. Miroslav Cimerák. 
Pán farár Jozef Černák pôsobil v našej 
farnosti od roku 2001, teda 14 rokov. Po-
čas všetkých tých rokov zveľaďoval a re-
konštruoval všetky sakrálne pamiatky  
v našej obci. Trpezlivo sa venoval nie-
len legislatívnym procesom, ktoré  
s tým súviseli, ale svojou šikovnosťou  
a technickou zdatnosťou často prispel aj 
k samotnej realizácii prác. S rovnakým 
zápalom sa však venoval aj farníkom – 
poznal všetkých po mene, pristupoval  
k nim láskavo, ľudsky a priateľsky. Vedel si  
na svoju stranu získať aj deti a mládež, 
ktorým vštepoval morálne a mravné 
hodnoty. Pre mnohé z detí sú nezabud-
nuteľné spoločné výlety počas jarných 
alebo letných prázdnin. Vždy podporo-
val aktivity rodinných spoločenstiev, ale 
bol oporou aj starým a chorým veriacim. 
„Milí veriaci tejto našej močenskej far-
nosti, či už z Močenka, alebo z Hornej 
Kráľovej, chcem sa poďakovať za tých 14 
nádherných rokov, ktoré som prežil ja  
spolu s ďalšími kňazmi v tejto farnosti. 
Tak ako to bežne býva, v živote sú aj dni, 
kedy sa radujeme, kedy máme úsmev na 
tvári, ale niekedy príde trošku aj ten smú-
tok. To je život. Chcem naozaj úprimne 
poďakovať všetkým vám, ktorí ste spolu 
s nami, s kňazmi, ktorí sme tu pôsobili, 
vytvárali spoločenstvo, budovali, tvorili 
túto farnosť, či už materiálne, ale hlavne 
duchovne. Dali sme sľub poslušnosti, po-
kory a vlastne tento sľub napĺňam aj tým 

rozhodnutím, že som dobrovoľne súhla-
sil s prijatím novej služby aj odchodom 
z tejto farnosti, takže za všetko ešte raz 
ďakujem a všetkým vám prajem, aby ste 
mali viac tých radostných, slnečných, 
nádherných dní, než tých smutnejších,“ 
poprial veriacim vdp. Jozef Černák.  Mla-
dučký kaplán Miroslav Cimerák prišiel 
do našej farnosti pred dvoma rokmi.  
Od prvého dňa bol milý, ústretový  
a ochotný voči každému. Svojím kona-
ním aj za taký krátky čas, akým sú dva 
roky, dokázal, že je skromný, pokorný, 
pozorný voči potrebám iných, ale najmä 
hrdý na to, že môže slúžiť Bohu. Svojím 
úsmevom, rozhľadenosťou v duchov-
ných aj svetských otázkach, ale aj svojím 
humorom si získal sympatie všetkých 
obyvateľov obce. „Som naozaj nesmierne 
vďačný, vďačný pánu Bohu, vďačný vám 
všetkým milí Močenčania i Kráľovania, 
vďační za to, že som tu mohol prežiť nád-
herné dva roky. Hovorí sa, že človek po-
trebuje dve nohy, aby mohol chodiť tak, 
aby nekríval, no a naozaj, ten jeden rok, 
keď to porovnám so svojím predchádza-
júcim pôsobis-
kom, to bola 
veľmi krátka 
doba, dva už 
je predsa len 
viac. Človek 
začína tých 
ľudí poznávať 
aj oni jeho a 
odkrývať aj 
mnoho dob-
ra, ktoré sa 
nikdy verejne 
nechváli, ale 
zostáva skry-

té. To dobro som aj ja v tomto čase nao-
zaj veľakrát videl, nenápadné, ale stále 
prítomné a za túto vašu dobrotu, ktorú 
som pociťoval aj ja ako kňaz medzi vami, 
vám chcem z celého srdca úprimne po-
ďakovať a opätovne popriať to, aby sme 
sa mohli vidieť nielen tak, ako sa vídame 
tu v tejto zemi z tváre do tváre, ale raz sa 
vidieť aj z tváre do tváre vo večnosti. Ve-
rím, že tak ako ja, plný vďačnosti, budem 
spomínať na vás, na dobrého pána fará-
ra, ktorý ma tu dva roky trpel a mal mož-
no so mnou aj očistec, že budete na mňa 
pamätať aj vy,“ odkázal veriacim dp. Mi-
roslav Cimerák. Vdp. Jozef Černák odchá-
dza do Kňazského seminára sv. Gorazda  
v Nitre za vicerektora - ekonóma. Bude sa 
starať o formáciu bohoslovcov a taktiež  
o materiálne zabezpečenie chodu se-
minára. Dp. Miroslav Cimerák od 1. júla 
pôsobí ako kaplán vo farnosti Chrenová  
v Nitre a zároveň ako notár na biskup-
skom úrade. Obom našim duchovným 
prajeme v  ich ďalšom pôsobení pevné 
zdravie, silu a lásku k práci, ktorú vyko-
návajú.

Deti z MŠ na súťaži v SND
Deti z materskej školy v Močenku sa 

zapojili do tanečnej súťaže The SCHOOL 
DANCE, ktorú už štvrtýkrát priniesla 
Nezisková organizácia EDULAB a taneč-
ná akadémia Petra Modrovského a Jána 
Ďurovčíka DANSOVIA. 
Pod vedením pani učiteľky Lenky Ko-
váčovej si deti z piatej triedy nacvičili 
tango na motívy filmu „Tanec je môj 
život“. Súťažné video spolu s prezentá-
ciou o materskej škole a o našej obci boli 
zverejnené na webovej stránke www.
schooldance.sk, kde prebiehalo hlaso-
vanie prostredníctvom sociálnej siete 
Facebook.  Na základe výsledkov hla-
sovania postúpila naša materská škola 
ako jediná v kategórii materských škôl 
do veľkého finále, ktoré sa konalo 24. 
júna 2015 v Slovenskom národnom di-

vadle v Bratislave. Šestnásť súťažiacich 
tanečníkov sprevádzali do Bratislavy ro-
dičia, súrodenci a iní rodinní príbuzní. 
Vďaka podpore vedenia Obce Močenok, 
pána starostu PaedDr. Romana Urbáni-

ka a finančnej podpore Dusla – Šaľa, sme 
zabezpečili možnosť zúčastniť sa tohto 
podujatia sedemdesiatim záujemcom. 

Tanečné vystúpenie našich škôlká-
rov bolo jedným z dvanástich finálo-
vých vystúpení. Okrem nich sme mali 
možnosť vidieť vystúpenie SĽUK-u, 
tanečnej skupiny Ladylicious a spevá-
ka Rakby-ho. Program bol obohatený  
o vtipné moderovanie mediálne známej 
moderátorky Adely Banášovej. Keďže 
naša MŠ postúpila ako jediná v kategórii 
materských škôl, boli jasným víťazom,  
ale víťazstvo si  zaslúžili, čoho dôkazom 
bol aj potlesk a aplauz obecenstva. Deti 
mali z víťazstva veľkú radosť a z celej 
súťaže si odniesli krásne zážitky. Srdeč-
ne blahoželám všetkým tanečníkom  
a samozrejme, aj pani učiteľke a ďaku-
jem za reprezentáciu našej materskej 
školy.

Mgr. Soňa Hippová, riaditeľka MŠ

INŽINIERSKA  ČINNOSŤ  V  STAVEBNÍCTVE

Ing. KLOKNER JOZEF

   ZABEZPEČUJE:  PROJEKTOVÚ DOKUMENTÁCIU
  ROZHODNUTIE O UMIESTNENÍ STAVBY
  STAVEBNÉ A KOLAUDAČNÉ ROZHODNUTIA
  LEGALIZÁCIU STAVIEB
  STAVEBNÝ A TECHNICKÝ DOZOR STAVIEB
  PORADENSTVO V STAVEBNÍCTVE

   TEL: 0944/522 104, 0904/905 092
   e-mail: dk105nara@gmail.com

Odchod kňazov z našej farnosti
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Deviatacka rozlúčková
Počas posledného týždňa školského 

vyučovania sa deviataci močenskej zá-
kladnej školy lúčili so svojou Alma ma-
ter, ktorá ich vzdelávala, vychovávala  
a pripravovala na ďalšie štúdium celých 9 
rokov. Poslednú spoločnú slávnosť oboch 
deviatackých tried otvorila zástupky-
ňa riaditeľky školy Mgr. Eva Čierni-
ková a potom sa žiakom prihovorila 
aj riaditeľka Mgr. Gabriela Lovásová. 
Pedagógom sa za starostlivosť v mene 
všetkých žiakov poďakovali Diana 
Lenčéšová a Jana Leššová. Deti si pre 
svojich učiteľov, ale aj spolužiakov 
pripravili krátky kultúrny program, 
na ktorom sa všetci spoločne zaba-
vili. Napriek dobrej zábave a tancu 
sa však celým podujatím niesla aj 
nepatrná stopa smútku z lúčenia so školou  
a kamarátmi. „Bolo tu fajn, bola tu sranda  
s mojimi spolužiakmi a aj s učiteľkami  
a teším sa na nových spolužiakov,“ skon-
štatoval Tomáš Čanaky. „Dnes som si za-
čala uvedomovať, že sa tých 9 rokov už 
končí a bude mi aj ľúto za touto školou, 

ale zasa ma čaká niečo nové, nové zážit-
ky, noví spolužiaci, to sa teším, ale nikdy 
nezabudnem na túto školu,“ bola trochu 
smutná z odchodu zo školy Jana Leššová. 
Tohtoročným deviatakom boli triedny-
mi učiteľmi Mgr. Dana Čermáková a Mgr. 
Daniel Čiernik. „Boli to veľmi dobré deti,  

do života im prajem, aby nezabudli  
na roky strávené v tejto základnej ško-
le. Prajem im len to najlepšie do živo-
ta, hlavne veľa zdravíčka, lebo to je naj-
dôležitejšie, veľa šťastia, veľa úspechov  
a verte, deti moje, že navždy zostanete  
v mojom srdiečku,“ bolo za žiakmi smut-
no triednej Mgr. Dane Čermákovej. „Bola 

to moja prvá trieda, veľa som sa naučil, 
bolo to zaujímavých 5 rokov. Prajem im  
do budúcna, nech sa im darí v ďalšom 
štúdiu a budú mi veľmi chýbať,“ zaželal 
svojim žiakom so slzami v očiach Mgr. 
Daniel Čiernik. Zo základnej školy v tom-
to školskom roku odchádza štyridsiatka 

deviatakov, ktorí v septembri nastú-
pia do škôl, ktoré si vybrali. Svoju 
šikovnosť, múdrosť a talent budú  
od nového školského roka prezen-
tovať tam, ale v srdciach pedagógov 
močenskej základnej školy na väčši-
nu z nich zostane pekná spomienka. 
„Tento deviaty ročník je výnimoč-
ný tým, že väčšina detí z tohto roč-
níka sa narodila v tom istom roku, 
ako som ja nastupovala do funkcie.  
Za to, aké tie deti sú, musíme sa poďa-

kovať aj ich rodičom, ktorí perfektne spo-
lupracovali pri riešení akéhokoľvek problé-
mu so školou. Prajem im, aby dosiahli to,  
po čom túžia, v osobnom živote, pracovnom 
a životné šťastie nech sa na nich usmieva  
z každej strany,“ popriala štyridsiatke žia-
kov riaditeľka Mgr. Gabriela Lovásová. 

Koniec šk. roka v základnej 
škole

V utorok 30.júna 2015 sa skončil ďal-
ší školský rok v základnej škole v našej 
obci. Ráno sa všetci žiaci zišli v areáli 
školy, aby si po slávnostnom nástupe 
prevzali koncoročné vysvedčenia. Štyri 
stovky žiakov a množstvo rodičov sa ziš-
lo medzi budovami školy, aby slávnost-
ne ukončili školský rok. V úvode zaznela 
hymna, krátka báseň prváčikov a potom 
všetkých privítala zástupkyňa riaditeľ-
ky školy Mgr. Eva Čierniková. Žiakom 
sa prihovorila riaditeľka školy Mgr. 
Gabriela Lovásová s krátkym zhodnote-
ním školského roka a prianím pekných 
prázdnin. „Školský rok 2014/15 mal všet-
ky prívlastky, ktoré školský rok má mať. 
Deti dosiahli rôzne výsledky od tých naj-
úspešnejších, až po tie najslabšie. De-
ťom aj ich rodičom prajem pekné prázd-
niny, zaslúžený oddych a verím, že sa  
v zdraví v septembri stretneme,“ po-
priala pekné leto všetkým riaditeľka 
Mgr. Lovásová. K prianiu krásnych 
prázdnin sa vo svojom príhovore pri-
dal aj starosta obce PaedDr. Roman 
Urbánik, ktorý vyzdvihol záslužnú 
prácu všetkých pedagogických aj nepe-
dagogických pracovníkov a samozrej-
me, snahu a úspechy žiakov. „Končí sa 
jeden školský rok, pre niekoho bol prvý, 
pre niekoho posledný. Žiakom, ktorí 
odchádzajú zo základnej školy prajem,  
aby svoje vedomosti využili na ďalší roz-
voj svojich osobností tak, aby sa pripra-

vili na svoje budúce povolania. Tým žia-
kom, ktorí sa v septembri vrátia do školy, 
prajem pekné slniečkové, pohodové leto  
a zamestnancom dostatok času na to, aby 
načerpali počas dovolenky sily,“ pripojil 
sa k prianiam starosta PaedDr. Urbánik.  
V rámci slávnostnej časti odovzdalo ve-
denie školy a obce žiakom, ktorí dosiahli  
v tomto školskom roku najväčšie úspechy  
v olympiádach, vedomostných súťa-
žiach alebo športe drobné ceny ako po-
ďakovanie za skvelú reprezentáciu ško-
ly. Potom sa už žiaci a ich triedni učitelia 
rozišli do tried, aby si prevzali vysved-
čenia. Žiaci však boli vo všeobecnosti  
so svojimi výkonmi počas roka spokojní 
a pani učiteľky sa tešili, že môžu rozdá-
vať množstvo výborných vysvedčení. 
„Tento školský rok mi prebehol rýchlo 
a bavilo ma učenie. Môj najobľúbenej-
ší predmet je hudobná,“ povedala nám 
jednotkárka Kvetka Pápayová. „Tento 
školský rok bol dobrý, bavilo ma to, som 
s ním spokojný,“ stručne skonštatoval 
druhák so samými jednotkami na vy-
svedčení Miško Lenčéš. Samozrejme,  
že všetky deti sa tešili najmä na prázdni-
ny a už mali mnohé z nich aj naplánova-
né, čo budú robiť alebo kam pôjdu. Rezo-
novali kúpaliská, stanovačky, návšteva  
u starých rodičov, ale aj návšteva fol-
klórnych slávností. Deti si užijú dva me-
siace školských prázdnin a do lavíc opäť 
zasadnú v stredu 2. septembra 2015. 

Koniec šk. roka v materskej škole
Školský rok sa 30. júna 2015 končil aj 

pre niektorých žiakov materskej školy  
v našej obci, najmä pre tých, ktorí na-
vštevovali predškolské triedy a od sep-
tembra nastupujú do základnej školy.  
V oboch predškolských triedach zorga-
nizovali pani učiteľky pre žiakov a ich 
rodičov slávnostnú rozlúčku so škôlkou. 
Deťom, ktoré v materskej škole prežili 
spoločne niekoľko rokov, sa prihovori-
la riaditeľka školy Mgr. Soňa Hippová  
s prianím úspechov v základnej škole 
aj čestný hosť podujatia, starosta obce 
PaedDr. Roman Urbánik, ktorý im takis-
to poprial okrem skvelých prázdnin aj 
úspechy v prvom ročníku základnej ško-
ly. „Naši predškoláci sa lúčia so škôlkou. 
Skončí sa pre nich obdobie hier, zábavy  
a nastanú povinnosti. Želám im, aby sa 
im v škole darilo,“ bola smutná z odcho-
du detí zo škôlky riaditeľka Hippová. Pani 
učiteľky si spolu so žiakmi pre rodičov  
a hostí pripravili pekný program zložený 
z tancov, básní a piesní a potom nastal 
ten pekný, ale aj smutný okamih, kedy 
od riaditeľky školy dostali svoje posledné 
škôlkarské vysvedčenie. „Nacvičili sme 
program a dnes sme sa rozlúčili so škôl-
kou, pôjdeme už do školy,“ povedal nám 
budúci prvák Maťko Nožička. Rodičia 
boli s prácou pedagogických i nepeda-
gogických zamestnancov školy s deťmi 
evidentne spokojní, pretože v mene všet-
kých sa za starostlivosť o deti poďakovala 
mamička Iveta Sláviková Adame. 
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FS Močenčanka v Telči
V polovici mája, konkrétne 15. a 16. 

mája 2015 sa v českom Telči konali májo-
vé slávnosti. Mesto Telč je partnerským 
mestom Šale a folklórna skupina Močen-

čanka bola na týchto slávnostiach repre-
zentovať náš okres. Močenčania sa v so-
botu počas hlavného programu zapojili 
do sprievodu mestom. Nádherné histo-

rické mesto a srdeční a milí domáci i náv-
števníci vytvorili pre začiatok programu 
skvelú atmosféru. Folklórna skupina Mo-
čenčanka vystúpila na hlavnom pódiu  
v úvode programu a potom aj v jeho zá-
vere. Predstavila sa s pásmom Vyšívačky  
a samozrejme s ľudovými piesňami 

z nášho regiónu, aj celého Slovenska.  
Oba razy zožala mohutný obdivný a po-
tlesk. Okrem toho spievala slovenské 
piesne a predvádzala krásne močenské 
kroje aj mimo hlavného pódia. Najmä 
množstvo turistov v meste obdivovalo 
naše bohato zdobené kroje a melodic-
ké piesne. Usporiadatelia pripravili pre 
našu folklórnu skupinu nielen skvelé 
podmienky 

na vystupovanie, ale ukázali sa aj 
ako milí a srdeční hostitelia, ktorí nám 
poskytli aj výbornú stravu a ubytova-
nie. Všetci členovia skupiny majú krás-

ne zážitky z nádherného mesta, ale aj  
zo stretnutí s milými ľuďmi. 

Ďakujeme Mestskému kultúrnemu 
stredisku v Šali, najmä jeho vedúcej Lei  
Tóthovej, že nás pozvala reprezentovať 

okres, aj našu obec v takom krásnom 
meste, kde to žilo folklórom a tradíciami.

Mária Szabová, 
vedúca FS Močenčanka

Medzinárodný deň detí
Medzinárodný deň detí je sviatok, 

ktorý sa vo svete slávi už desiatky rokov. 
Myšlienka jeho vzniku sa datuje do roku 
1925, kedy sa o ňom hovorilo na Svetovej 
konferencii pre blaho detí, ktorá sa ko-
nala v švajčiarskej Ženeve. Na Slovensku 
sa sviatok pravidelne slávi od roku 1952  
a deti z neho majú vždy nesmiernu ra-
dosť. V našej obci odštartovalo oslavy 
dňa detí podujatie, ktoré sa konalo v ne-
deľu 31. mája v areáli obecného úradu. 
Zorganizovala ho obec Močenok 

v spolupráci s dobrovoľníkmi, ktorí sa 
venovali deťom na dvanástich stanoviš-
tiach. Všetky súťaženia chtivé deti si naj-
prv vyzdvihli papierovú visačku so svojím 
menom, kde potom dostávali na jednotli-
vých stanovištiach pečiatky za splnenie 
úlohy. Organizátori pre deti pripravili 
najrôznejšie súťaže zamerané na pamäť, 
jemnú motoriku, šikovnosť alebo rých-

losť. Všetky úlohy boli zábavné a zvládli 
ich aj menšie deti. „Páči sa mi ten hokej, 
lyže a ten tunel. Skladačka, ten papagáj 
alebo čo to je, je celkom ťažká. Nepáči sa 
mi, že tu musíme niekedy dlho čakať,“ 
povedal nám svoj názor Števko. „Najviac 
sa mi páčila lyžovačka,“ vybrala najlepšiu 
zo súťaží Paulínka. „Mne sa najviac páčia 
tie kuželky,“ bola presvedčená o najlep-
šej súťaži Sabínka. „Najlepšie boli tieto 
kolíčky a potom to chytanie rýb,“ myslí 
si zasa Samuel. „Všetky súťaže boli výbor-
né,“ bola spokojná Laurika. „Mne sa páči-
li všetky úlohy. Dúfam, že sa zúčastníme 
aj na budúci rok,“ ukončila debatu o sú-
ťažiach Monika.  Počas súťaženia detí sa 
bavili aj ich rodičia – buď ich sprevádzali  
na súťažiach alebo na ne čakali opo-
diaľ zabratí v priateľských rozhovoroch. 
„Dobrá akcia, určite dobrá, vyšlo aj poča-
sie, dobré stanovištia sú, súťažíme spo-
lu a je to dobre,“ tešil sa z pekného dňa  

s dcérkou na rukách ocino Miroslav Ma-
lárik. „Ja si tu sedím v tieni a je mi dobre, 
deti sa bavia,“ užívala si deň mama Vero-
nika Deváthová. „Dobré to je aj pekné, len 
ma nechceli pustiť súťažiť aj som sa oho-
lil, ale že len do 40 rokov,“ bavil sa otec 
Marek Horňák, ktorý chcel tiež vyskú-
šať súťaže. Deti súťažili na pripravených 
stanovištiach viac ako 2 hodiny a boli 
by vydržali pravdepodobne ešte dlhšie, 
keby sa nezačalo zvečerievať. „Vyšlo po-
časie, ale hlavne vyšla príprava. Celkom 
dobre to bolo pripravené, prišlo veľa detí 
a ja si myslím, že odchádzali spokojní, ja 
som veľmi rád,“ konštatoval organizátor 
podujatia, zástupca starostu obce Mgr. 
Peter Sýkora. Predvečer Medzinárodné-
ho dňa detí si tak takmer dve stovky detí 
užili v krásnom počasí a dobrej nálade. 
Na nasledujúci deň ich čakali oslavy dňa 
detí v materskej aj základnej škole.

Sviatok Najvätejšieho  
Kristovho Tela a Krvi

Sviatok Najsvätejšieho Kristovho Tela 
a Krvi /ľudovo tiež „budičky“/ sa v našej 
obci slávi už tradične nedeľňajšou  pro-
cesiou. Tento sviatok je oslavou daru 
Eucharistie a vyjadrením úcty k Spasi-
teľovi prítomnému pod spôsobom chle-
ba a vína vo Sviatosti oltárnej.  Tento 
rok sv. omšu aj procesiu celebroval dp. 
Miroslav Cimerák. Eucharistickú proce-
siu so 4 oltárikmi v priestoroch parku, 
symbolizujúcimi štyri svetové strany, 
sprevádzali členovia hasičského zbo-
ru, Dychovej hudby Močenská kapela 
a ostatní veriaci. Na znak úcty a lásky 
k Bohu deti rozsypávali lupene kvetov 
pred Sviatosťou oltárnou.

Záverečný koncert ZUŠ
Základná umelecká škola pôsobiaca 

v našej obci sa aj na konci tohto škol-
ského roka prezentovala záverečným 
koncertom. Tento raz to však nebol ty-
pický koncert jednotlivcov študujúcich 
v umeleckej škole, ale spoločné dielo, 
na ktorom spolupracovali všetky odbo-
ry školy. „V tomto školskom roku sme 
zvolili iný spôsob prezentácie našej zá-
verečnej práce, zvolili hudobno - drama-
tické dielo s názvom Polepetko,“ infor-
moval nás riaditeľ ZUŠ v Močenku Mgr. 
Tomáš Obola. Na pokroky svojich detí sa 
prišli pozrieť nielen hrdí rodičia, ale aj 
priatelia, známi, či vedenie obce. Deti 
si spolu s pedagógmi školy pre divá-
kov pripravili zaujímavé predstavenie, 
počas ktorého sa na pódiu vystriedalo 

viac ako 30 žiakov školy a učiteľov. „Pá-
čilo sa mi to, bolo tam všetko - radosť, 
aj mladosť,“ tešil sa z pekného pred-
stavenia Pavel Terner. „Veľmi to bolo 
pekné, za celý školský rok bolo vidieť 
ten výsledok,“ myslí si Elena Lenčé-
šová. Vydarené vystúpenie skrývalo  
v sebe kus práce – aj zo strany učiteľov, aj  
zo strany žiakov, ktorí v ňom účinkova-
li. Každý musel zvládnuť svoju úlohu  
v súlade s ostatnými hercami na javisku.  
„V parochni a kostýme bolo strašne 
teplo, nebolo to príjemné, ale ťažké 
to nebolo,“ myslí si jedna z hlavných 
predstaviteliek hry Barbora Janičová.  
„Zo začiatku to bolo troška ťažké, ale 
potom to bolo čím ďalej, tým ľahšie,“ 
pochvaľovala si prípravu vystupujúca 
Hana Mesárošová.
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Oslavy dňa detí sa konali najmä v pon-
delok 1. júna, kedy sa slávi medzinárodný 
deň detí, v materskej aj základnej škole  
v našej obci. Školáci začali oslavy hneď 
ráno – vedenie školy pre nich spolu  
s učiteľmi a žiakmi najvyšších ročníkov 
pripravilo zaujímavý program. „Staršie 
deti sme vyslali na futbalové ihrisko,  
na ktorom budú mať športovo zábavný deň. 
Mladší žiaci sa rozhodli spoznávať prírodu, 
tak so svojimi pani učiteľkami zašli na Síky 
a budú si tam opekať, hrať sa, súťažiť,“ in-
formovala nás o programe dňa riaditeľka 
školy Mgr. Gabriela Lovásová. Štadión fut-
balového klubu sa hemžil desiatkami detí, 
ktoré súťažili v najrôznejších disciplínach 
– hádali vône, súťažili v rýchlom obliekaní, 
cvičili si obratnosť počas nosenia pohárik-
ov na tenisových raketách, trénovali 
presnosť hádzania, či strieľania do brány, 
súťažili v behu so zaviazanými nohami  
i očami a v mnohých iných zaujímavých 
disciplínach. „Mne sa najviac páčil hod 
tenisovou loptičkou do plechoviek,“ pov-
edal nám Erik Lenický. „Mne sa najviac 
páčilo, že sme hádali vône, ktorá je aká,  
a to, že sme uhádli všetky,“ pridala sa Ga-

bika Vagundová. Spolu so žiakmi absolvo-
vali súťaže aj ich triedni učitelia, ktorí ich 
povzbudzovali a pomáhali im. Mnohokrát 
sa na jednotlivých stanovištiach výborne 
bavili spolu s deťmi. „Keď sa súťaží, tak 
ich to, samozrejme, zaujíma. O každý bod 
bojujú, takže ja myslím, že je to užitočne 
strávený čas, zabavia sa,“ myslí si triedny 
učiteľ 6.b Mgr. Anton Somorčík. Dopolud-
nie plné hier, súťaží a futbalu sa skončilo 
rozdávaním sladkých odmien všetkým ži-
akom a vyhlásením tried, ktoré získali na-
jvyšší počet bodov zo všetkých súťažných 

stanovíšť. Dopoludnie plné zábavy strávi-
li aj deti v materskej škole. Vedenie školy 
si pre ne pripravilo nielen pre tento deň 
pestrý program, už po štvrtý raz sa v ma-

terskej škole totiž konal Týždeň detskej ra-
dosti. „Pripravili sme rôzne aktivity, akcie, 
podujatia, výlety. Začíname dopravnou 
súťažou,“ informovala nás riaditeľka ma-
terskej školy Mgr. Soňa Hippová. Šestica 
stanovíšť s úlohami týkajúcimi sa do-
pravnej výchovy bola pripravená tak, aby 
sa na každom z nich zabavili všetky vekové 
kategórie detí. Všetci si zajazdili na bicyk-
loch, roztriedili dopravné prostriedky, od-
viezli vodu, zaparkovali autá alebo jazdili 
podľa farieb na semaforoch. „Dnes je Deň 
detí. Súťažíme preto, aby sme vyhrali,“ 
povedala nám rozosmiata Viktorka. „Na-
jviac sa mi páčila súťaž s bicyklami a páči-
lo sa mi najviac z toho, že sme preteka-
li,“ tešil sa zo zaujímavých súťaží Maťko. 
Záver súťažno-zábavného dopoludnia sa 
niesol v rozdávaní odmien za aktivitu  
a dobrú náladu počas celého podujatia. Ve-
denie školy pre všetkých žiakov pripravilo 
zaujímavé drobnosti. Skvelý program pre 
deti v škôlke pokračoval ešte aj v nasledu-
júcich dňoch. „V ďalšie dni deti budú mať 
možnosť vidieť divadielko, potom to bude 
súťaž Škôlka má talent alebo Noc v škôlke,“ 
doplnila riaditeľka Hippová. 

Deň detí v materskej a základnej škole

Gorazdov Močenok  
v netradičnom čase...

Celonárodný festival kresťanského di-
vadla Gorazdov Močenok (GM) má pred se-
bou už 23. ročník. Uskutoční sa ako zvyčaj-
ne v Močenku a v Gorazdove, no tento rok 
v netradičných dňoch. Prevažná časť festi-
valových ročníkov sa začínala súťažnými 
predstaveniami a vrcholila slávnostnou sv. 
omšou v nedeľu v Gorazdove.
V tomto roku sú však v strede prázdnin  
na Slovensku ďalšie dve významné poduja-
tia, ktoré zaujímajú aj viacerých návštevní-
kov GM.
Hudobný festival Verím Pane v Námestove 
prebieha od 21. do 26. 7. Od 31. 7. do 2. 8. je 
zase v Poprade Národné stretnutie mládeže 
P15.
Súťažná časť festivalu Gorazdov Močenok 
preto začína v nedeľu 26. 7. a končí v stredu 
29.7. Nesúťažná časť sa začne už v sobotu. 
Ráno o 8.00 vyrazia peší pútnici do Nitry. 
Večer o 18.00 si sv. omšou, ktorú bude ce-
lebrovať vdp. Igor Hanko a programom po 
nej pripomenieme históriu a súčasnosť 
spevokolu farského kostola.
V nedeľu o 8.00 roztočia pri soche sv. Go-
razda v Močenku svoje pedále nenároční 
cyklisti. Cez Pereš prídu do Gorazdova, kde 
sa o 9.30 začne sv. omša.
Celebrovať ju bude Mons. František Rábek, 
vojenský ordinár. Po jej skončení bude tra-
dičný Gorazdovský dvor. Pre návštevníkov 
bude pripravený guláš, prehliadka ľudovej 

tvorby, folklorista z Očovej a súťaže pre deti.
Vernisáž výstav Drevorezby Tibora Leš-
ša, Biblické motívy a Po stopách sv. Cyrila  
a Metoda sa začne v spoločenskej sále sa  
o 15.00. O 16.00 v kultúrnom dome príde na 
rad Slávnostné otvorenie festivalu a Taneč-
né divadlo Atak zahrá Shalome. Umelecko 
- dokumentárny film Starodávana Nitra si 
môžu návštevníci festivalu pozrieť v kul-
túrnom dome o 18.00 a o 18. 30 bude nasle-
dovať ľudová zábava.
V pondelok o 10.00 začne pracovať výtvar-
ná, divadelná a žurnalistická tvorivá dielňa.
O 13.00 si v Komunite Kráľovnej pokoja  
v spolupráci s Ústavom pamäti národa pri-
pomenieme 65. výročie Barbarskej noci.
V spoločenskej sále bude nasledovať filate-
listická výstava 250. výročie Kostola sv. Kli-
menta - mučeníka s uvedením príležitost-
nej poštovej pečiatky.
O 16.00 príde na rad úspešný muzikál. Tvo-
rivá skupina AD 1, Veľký Šariš zahrá Príbeh 
z Tammiru.
Po sv. omši, ktorú bude celebrovať Mons. 
Štefan Valo, veľprepošt Nitrianskej sídelnej 
kapituly bude nasledovať monodráma Mi-
riamy Gajdošovej Denník Anny F.
V utorok sa dvakrát predstaví divadelný sú-
bor Gašparko z Lendaku. O 14.00 zahrá Dve 
balady a o 15.00 Chaos v rozprávke.
Detský súbor vystrieda Teatro Colorato  
z Bratislavy, ktoré uvedie hru Karola Wojty-
lu Lúče otcovstva.
Sv. omšu bude o 19.00 slúžiť Mons. Peter 
Brodek, generálny vikár Nitrianskej diecé-

zy. Potom zaznejú gospelové piesne a pre-
hliadka kostola sv. Klimenta s výkladom.
V stredu o 10.00 predstaví DS Slúchadlo 
hru Ježiš v cirkuse. V poslednom súťažnom 
predstavení o 16.00 uvedie Komunita Orató-
ria zo Senca Sedem Kristových posledných 
slov na kríži. V hudobnej časti inscenácie sa 
predstaví husľový virtuóz Dalibor Karvay.
Festival bude končiť v Kostole sv. Klimen-
ta, ktorého 250. výročie posvätenia si práve 
pripomíname.
O 18.30 si pozrieme výsledky práce výtvar-
nej triedy. Sv. omšu bude potom celebrovať 
vdp. Peter Michalov, farár Farnosti Moče-
nok. Nasledovať bude prezentácie tvorivej 
divadelnej dielne a vyhodnotenie festivalu.
 
Všetkých záujemcov o kresťanské divadlo 
a šírenie úcty k sv. Gorazdovi pozývame  
na 23. Gorazdov Močenok.

Peter Sýkora
dramaturg festivalu

zástupca starostu obce

Gorazdovmu Močenku môžeme 
pomôcť aj ovocím a zeleninou

Organizátori festivalu Gorazdov Mo-
čenok prosia podporovateľov podujatia, 
ktorí môžu venovať ovocie či zeleninu, 
aby ju priniesli na obecný úrad. Prebe-
rať sa to bude od soboty 25. 7. do utorka 
28. 7. v kuchyni spoločenskej sály (zadný 
vchod v budove obecného úradu). Čas 
odovzdania si môžu darcovia dohodnúť 
na tel. č. 0915712591.
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Na 3. riadnom zasadnutí obecného za-
stupiteľstva, ktoré sa konalo 3. júna 2015 
okrem iného poslanci rokovali o využití 
bývalého Obecného úradu v Ulici An-
dreja Hlinku. Objekt už dlhé roky nebol 
renovovaný a súrne by potreboval aspoň 
najnutnejšie opravy. Sídli v ňom fitne-
scentrum, jazyková škola, kaderníctvo  
a niekoľko kancelárií firiem pôsobiacich 
v Močenku aj mimo neho. Vedenie obce 
preto na základe odporúčania obecné-
ho zastupiteľstva nechalo vypracovať 
objemovú štúdiu realizovateľnosti re-
konštrukcie budovy bývalého úradu.  
„Z tých zámerov, ktoré prichádzajú do 
úvahy sa nám ako najvýhodnejšia javí 
možnosť urobiť z tohto objektu poly-
funkčný dom, v ktorom v prízemí budú 
kancelárie štátnej a obecnej polície a 
na 3 podlažiach budú nájomné byty. 
Rekonštrukcia by sa mala uskutočniť  
na základe žiadosti o Štátny fond rozvo-
ja bývania (ŠFRB) a ak sa to podarí, tak 
realizátor, ktorý bude túto investíciu 
realizovať nám zhotoví aj tie kancelárie, 
ktoré potrebujeme pre obecnú a štátnu 

políciu. Čo sa týka samotných bytov, 
malo by na 3 podlažiach vzniknúť 12 
bytov, všetky budú spĺňať podmienky 
dotácie fondu ŠFRB. Budú to štandardné 
1-, 2- a 3-izbové byty, z ktorých priemer-
ná plocha jedného bytu bude menej ako 
50 m2, to je podmienka na získanie 40% 
dotácie zo ŠFRB,“ podrobne informoval 
o problematike starosta obce PaedDr. 
Roman Urbánik. Uskutočneniu týchto 
plánov však musí predchádzať schvá-
lenie zmluvy s budúcim realizátorom, 
ktorou budú dôsledne chránené záujmy 
obce. Ponuka, ktorú poslanci vybrali  
z dvoch podobných návrhov, bola pre 
obec vyhovujúcejšia, pretože sa jej reali-
zácia môže začať bez ohľadu na aktuálnu 
finančnú situáciu obce. „Pri tejto ponu-
ke sme dostali možnosť realizovať túto 
skutočnosť na záver tohto kalendárne-
ho roka s tým, že by bola realizovaná  
v prvom kole zo súkromných finanč-
ných prostriedkov investora. Predpokla-
dáme, že ak sa všetko vydarí tak, ako to 
máme nejakým spôsobom naplánované, 
tak niekedy v druhej polovici budúceho 

roka by mohol byť objekt zrekonštruo-
vaný, mohli by naši policajti, štátni po-
licajti, ale aj 12 rodín nájomníkov bývať 
v novom zmodernizovanom objekte,“ 
doplnil informácie starosta Urbánik. 
V prípade, že sa bude vybratá ponuka 
realizovať, má obec približne do troch 
štvrtín tohto kalendárneho roka čas 
vypovedať zmluvy nájomníkom, ktorí 
objekt bývalého obecného úradu teraz 
využívajú pre svoje podnikanie. Samo-
zrejme hrozí aj nebezpečenstvo, že by 
niektoré z prevádzok kvôli rekonštruk-
cii objektu mohli zaniknúť. „Budeme 
hľadať riešenie, netvrdím, že všetkým 
dokážeme vyhovieť, ale určite budeme 
hľadať spôsoby, aby sme niektoré služ-
by, ktoré tam sú poskytované, dokázali 
občanom prostredníctvom týchto pod-
nikateľov, respektíve telovýchovnej jed-
noty, ktorá tam je, zabezpečiť. Všetko je 
to na dohode obidvoch zmluvných strán 
aj na možnostiach, ktoré obec má,“ do-
dal starosta. Samotná realizácia by mala 
trvať približne rok a v druhej polovici 
roka 2016 by mohla byť ukončená.

Využitie budovy starého obecného úradu 

Pred niekoľkými dňami sa v našej 
obci začalo s rekonštrukciou kame-
rového systému. Rekonštrukčné prá-
ce sa realizujú na základe úspešného 
projektu, ktorý obec podala na základe 
výzvy Ministerstva vnútra Slovenskej 
republiky prostredníctvom Okresného 
úradu v Nitre. „Obec Močenok v roku 
2014 podala žiadosť, patrila do oblas-
ti Prevencie kriminality. Obec bola  
v tomto projekte úspešná. Ide o re-
konštrukciu a rozšírenie kamero-
vého systému,“ informovala nás 
referentka Útvaru služieb a inves-
tičnej výstavby Obecného úradu 
v Močenku Eleonóra Flammicho-
vá. Zhotoviteľ diela bol vybraný  
na základe verejného obstarávania   
a stala sa ním firma Fides z Nitry. Prá-
ce na rekonštrukcii jestvujúcich častí 
kamerového systému začali pracovníci 
firmy v areáli obecného úradu realizovať 
začiatkom júna. V tejto časti systému je 
nainštalovaný aj zberný uzol pre dáta  
z kamier, ktorý je umiestnený v budo-
ve kina. „Rekonštrukcia kamerového 
systému vo vašej obci spočíva v tom, 
že sa mení stará technológia býva-
lých analógových kamier za nové IP 
kamery. IP kamery, ktoré budú po-
užité, zodpovedajú dnešnej úrovni  
a dnešným technickým podmienkam, 
ktoré tu už je treba. Vaši operátori 
obecnej polície budú vidieť a rozozna-

jú čo treba, bude to pre nich zjednodu-
šená práca a konfrontácia určite bude 
zaručená v tom, že tam rozoznáme 
koho bude treba. Nebudú tam iba ne-
jakí duchovia, ako boli doteraz zvyk-
nutí. Systém sa mení v podstate celý  
za IP technológiu, robia sa nové preno-
sové cesty. Menia sa 3 otočné kamery  
a 2 analógové kamery a z ostatných pe-
niažkov, ktoré nám tam ešte zostali, tak 
sa bude ešte robiť rekonštrukcia niekto-
rých pôvodných analógových, pokiaľ 
nás pustí tohtoročný rozpočet,“ pod-
robne nás informoval o systéme rekon-
štrukcie Peter Filo zastupujúci firmu Fi-
des Nitra. Plán realizácie rekonštrukcie  
v tomto roku počíta s určitým rozpoč-
tom, ktorého podstatná časť bude hrade-
ná z úspešného projektu – bude finanč-
ne podporený Radou vlády Slovenskej 
republiky pre prevenciu kriminality. 
Zostávajúcou sumou do výšky schvále-
ného rozpočtu sa bude na rekonštruk-
cii podieľať obec. „Rozpočet projektu 
je 9975 eur, zo štátneho rozpočtu priš-
la dotácia v sume 7900 eur,“ potvrdila 
Eleonóra Flammichová. V tomto kalen-
dárnom roku je plánovaná iba čiastoč-
ná rekonštrukcia kamerového systému  
v obci. Postupne by mal byť celý systém 
zrekonštruovaný tak, aby bola preven-
cia kriminality a bezpečnosť občanov  
a ich majetku alebo majetku obce za-
bezpečená na čo najvyššej úrovni. 

Rekonštrukcia kamerového systémuAktuality z obce
Regionálny úrad verejného zdravot-

níctva v Nitre robil v júni rozbor vzoriek 
vody z artézskych studní v našej obci. 
Kontroloval studne pri reštaurácii Elsa  
a obe studne na Síkach. Podľa vyjad-
renia regionálneho úradu verejného 
zdravotníctva voda zo všetkých 3 studní 
v stanovených laboratórnych ukazova-
teľoch vyhovuje požiadavkám na vodu 
určenú pre ľudskú spotrebu, znamená 
to, že voda zo všetkých troch studní je 
pitná. 

Presne v polovici júna – v pondelok 
15.6.2015 sa v priestoroch múzea a ga-
lérie sv. Gorazda uskutočnil už  druhý 
tohtoročný hromadný odber krvi. Zrea-
lizovala ho mobilná jednotka Národnej 
transfúznej služby z Nitry  v spolupráci 
s Miestnou organizáciou Slovenského 
červeného kríža v Močenku a obcou Mo-
čenok. Počas horúceho slnečného dňa 
prišlo pomôcť neznámym pacientom  
s vážnymi zdravotnými  problémami 
svojou krvou 42 dobrovoľných darcov.

Kvôli pretrvávajúcim problémom  
s hromadením kopy odpadu pred zber-
ným dvorom zeleného odpadu sa ve-
denie obce rozhodlo nainštalovať fo-
topascu. Napriek tomu mal nejaký náš 
spoluobčan guráž vyložiť mimo otvára-
cích hodín zberne za veľký vozík zelené-
ho odpadu priamo na ulicu pred zberňu. 
Prípad rieši obecná polícia.   
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Šurany 1938 žalujú – 1990 vyzývajú – 2015 varujú
3. marec 1990 v Šuranoch sa zapísal zlatými písmenami do histórie Slovenska, keď na stretnutí Slovákov z južného Sloven-

ska bolo prijaté I. memorandum Slovákov južného Slovenska, ktoré bolo adresované SNR a vláde SR. Memoranda sa ujala 
Matica slovenská.

Memorandum bolo razantnou výzvou k suverenite Slovenska a v znamení hesla Za uzákonenie slovenčiny ako štát-
neho jazyka v rámci širšej kampane Matice slovenskej. Zhromaždenie žiadalo ústavné zakotvenie SR ako národného štátu... 
Bolo to prvé memorandum, ktoré žiadalo štátnu zvrchovanosť Slovenska. 
Akcia sa začala pochodom a položením venca pri pamätníku Márie Kokošovej, 19 r. slečny, ktorú zastrelili horthyovskí žandári 
na Vianoce 1938 pri vychádzaní z kostola v Šuranoch na Maďarmi okupovanom slovenskom území, keď sa slovenskí veriaci 
búrili proti zneucťovaniu slovenskej zástavy. 

Dňa 3. marca 2015 mesto Šurany s DMS Šurany, OC-Zora a Klubom filatelistov 52-46 
Močenok pripravili dôstojné oslavy pri príležitosti 25. výročia I. Šurianskeho me-
moranda Slovákov. Okrem domácich sa osláv zúčastnili aj občania z Nových Zámkov, 
Bánova, Palárikova, Dunajskej Stredy, Ša- morína, Dolného Ohaja, Levíc, Nitry... 

Program moderovala na vysokej úrovni riaditeľka Domu Matice slovenskej v Šura-
noch Mgr. Miroslava Kozárová. Ako prvý vy- stúpil primátor Ing. Marek Oremus a po ňom 
ďalší hostia. 

KF 52-46 Močenok prispel filatelistickou výstavou, zameranou k predmetnému výro-
čiu. Výstava bola otvorená v DMS celý týždeň a prednáškami PaedDr. Jozefa Gála a Jozefa 
Kútneho. Všetci účastníci osláv si na pamiat- ku odniesli domov príležitostné lístky. Vďaka 
za pomoc pri realizácii akcie patrí Ing. Sta- nislavovi Šimkovi, poslancovi OZ Močenok. 

,,Prosíme Ťa, Pane, stoj na našej strane.
Dožič nám svornosti, slobody, múdrosti, by sme žili v sláve.“

A po týchto nádherných slovách, ktoré odzneli počas osláv v sále DMS, PaedDr. Jozef Gál a Jozef Kútny prevzali od hlavného

organizátora ,,Bulu kráľa Svätopluka za rozvoj kultúry či športu 
slovenských hradov a podhradí. Je to morálne ocenenie, ale má 
pointu i iskru, poteší, motivuje a zaväzuje...

Priatelia, spoznávajme a chráňme si svoje kresťanské a slo-
venské národné korene. Rozvíjajme a odovzdávajme Cyri-
lo-metodsko-gorazdovské dedičstvo našim deťom a mládeži.

Tak nám Pán Boh pomáhaj!

Jozef Kútny
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XXIII. celonárodný festival 
kresťanského divadla

25. 7. - 29. 7. 2015

Program

25. júl - sobota

8.00 hod – Socha sv. Gorazda
Požehnanie pútnikov – putovanie  
po ceste solúnskych bratov  
Močenok – Nitra
Odovzdanie festivalového posolstva 
na Nitrianskom hrade

18.00 hod - Kostol sv. Klimenta
Sv. omša - celebruje vdp. Igor Hanko, 
farár Farnosti Nitra – Dolné Krškany
Sv. omša venovaná speváckemu zboru 
farského kostola 

19.00 hod – Kostol sv. Klimenta 
História a súčasnosť speváckeho  
zboru farského kostola:
- vystúpenie speváckeho zboru  
  doplnené videoprojekciou
- spomíname na návštevu 
  pápeža Jána Pavla II. v Nitre

26. júl - nedeľa

8.00  hod -  Socha sv. Gorazda
Cyklopúť pre nenáročných  
ku kaplnke sv. Gorazda v Gorazdove
Močenok – Pereš – Gorazdov

9.30 hod - Gorazdov
Slávnostná pontifikálna sv. omša  
v priamom prenose RTVS,
celebruje Mons. František Rábek,
ordinár OS a OZ SR, 
počas sv. omše spieva SZ Glória Nitra,
hrá DH Močenská kapela

10.30 hod - Gorazdov
Gorazdovský dvor
- prezentácia kresťanskej kultúry  
   a ľudového umenia
Archaické ľudové nástroje  
z Podpoľania
Anton Budinský, folklorista z Očovej 

15.00 hod – spoločenská sála
Vernisáž výstav
Drevorezby Tibora Lešša - výber z diel
Biblické motívy - spomienka na  
Ľudovíta Bebjaka
Po stopách sv. Cyrila a Metoda  -   
detské práce z výstavy v KOS Nitra

16.00 hod - kultúrny dom

SLÁVNOSTNÉ OTVORENIE
FESTIVALU

*Tanečné divadlo ATak, Bratislava
Pavol Danko & ATak: SHALOME
Réžia: Pavol Danko & ATak

18.00 hod – kultúrny dom
,,Staroslávna Nitra“ 
Umelecko – dokumentárny film 
Emila Vontorčíka
- uvádza Stanislav Bajaník

18.30 hod – areál obecného úradu
Ľudová zábava
Hrá: DH Močenská kapela
Účinkujú: FS Močenčanka
              SS Zúgovanka 
             MSS Močenskí speváci
     Anton Budinský, folklorista  
     z Očovej

27. júl - pondelok

10.00 hod – kultúrne stredisko – kláštor
Tvorivé dielne
- výtvarná – Farský kostol naším  
   štetcom
- divadelná – Ťahal brázdu  ďalej
- žurnalistická – Spravodajstvo  
   a publicistika z festivalu GM

13.00 hod - Komunita Kráľovnej pokoja
Barbarská noc neobišla Močenok
Beseda k 65. výročiu zvážania rehoľní-
kov do sústreďovacích kláštorov,  
z ktorých jeden bol v obci Mučeníky 
(dnes Močenok)
- v spolupráci s Ústavom pamäti  
  národa

15.30 hod - spoločenská sála 
„250. výročie Kostola sv. Klimenta - 
mučeníka“
Filatelistická výstava Klubu filatelistov 
52-46 Močenok s uvedením  príležitost-
nej poštovej pečiatky

16.00 hod - kultúrny dom
*Tvorivá skupina AD 1, Veľký Šariš
Katarína Pirohová:  
PRÍBEH Z TAMMIRU
Réžia: Katarína Pirohová

19.00 hod - Kostol sv. Klimenta
Sv. omša - celebruje Mons. Štefan 
Vallo, veľprepošt Nitrianskej sídelnej 
kapituly

20.30 hod - kultúrny dom
*Miriama Gajdošová
Katarína Pirohová: DENNÍK  ANNY F.
Réžia: Katarína Pirohová

28. júl - utorok

14.00 hod - kultúrny dom
*DDS GAŠPARKO, Lendak
Mária Budzáková a kolektív:  
DVE BALADY
Réžia: Mária Budzáková

15.00 hod- kultúrny dom
*DDS GAŠPARKO, Lendak
Mária Budzáková a kolektív: 
CHAOS V ROZPRÁVKE
Réžia: Mária Budzáková

17.30 hod - kultúrny dom
Teatro Colorato , Bratislava
Karol Wojtyla: LÚČE OTCOVSTVA
Réžia: Peter Weinciller

19.00 hod - Kostol sv. Klimenta
Sv. omša – celebruje Mons. Peter 
Brodek, generálny vikár Nitrianskej 
diecézy

20.00 hod - Kostol sv. Klimenta
Gospelové piesne v podaní 
Laury Janičovej a Moniky Leššovej 
Prehliadka Kostola sv. Klimenta 
s výkladom

29. júl - streda

10.00 hod - kultúrny dom
*DS Slúchadlo, Nitra
Kolektív súboru: JEŽIŠ V CIRKUSE
Réžia: Marica Šišková

16.00 hod  - kultúrny dom
*Komunita Oratória svätého Filipa 
Neriho, Senec
Juraj Vittek: SEDEM KRISTOVÝCH 
POSLEDNÝCH SLOV NA KRÍŽI
Réžia: Marek Mokoš

18.30 hod - Kostol sv. Klimenta
Farský kostol naším štetcom
Prezentácia prác výtvarnej dielne

19.00 hod - Kostol sv. Klimenta
Sv. omša - celebruje vdp. Peter  
Michalov, farár  Farnosti Močenok

20.00 hod - Kostol sv. Klimenta
Ťahal brázdu ďalej 
Prezentácia práce tvorivej divadelnej 
dielne zo života sv. Metoda

VYHODNOTENIE FESTIVALU

Gorazdov Močenok 2015
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V základnej škole v našej obci sa budú re-
alizovať zmeny na poste riaditeľky školy. 
Doterajšej riaditeľke Mgr. Gabriele Lová-
sovej končí funkčné obdobie a rozhodla 
sa ďalej nekandidovať a odísť do dôchod-
ku. Z dôvodu skončenia štvorročného 
funkčného obdobia riaditeľky bolo zria-
ďovateľom – obcou Močenok 30. marca 
2015 vyhlásené výberové konanie na ten-
to post. Oznámenie o výberovom konaní 
bolo zverejnené na zvyčajných miestach 
a v médiách. Na post riaditeľa sa prihlá-
sili traja uchádzači. Výberové konanie 
bolo stanovené na 1. júna tohto roku. Na 
výberové konanie sa dostavili členovia 
Rady školy, zástupkyne Štátnej školskej 
inšpekcie, Odboru školstva Obvodného 
úradu v Nitre, starosta obce a všetci traja 
uchádzači o riaditeľský post. Samotné 
výberové konanie sa však neuskutoč-
nilo. „Výberové konanie na riaditeľa ZŠ  
v Močenku bolo zrušené z toho dôvodu, 
že bol porušený § 4, odstavec 4 záko-
na číslo 596 o štátnej správe v školstve  
a školskej samospráve. Tento paragraf  
hovorí, že návrh na vymenovanie riadi-
teľa podáva Rada školy na základe výbe-
rového konania najneskôr do 2 mesiacov 
od jeho vyhlásenia. Keďže vyhlásené 
bolo výberové konanie 30. marca, tak do 
30. mája vlastne už malo byť ukončené 
s tým, že pán starosta by mal na stole 
návrh na vymenovanie riaditeľa školy 
a toto nebolo splnené. Voči tomuto by 
sa mohol odvolať hociktorý neúspešný 
kandidát a určite by na súde uspel,“ kon-
štatovala Mgr. Danuša Hollá z Odboru 
školstva Okresného úradu v Nitre. „Podľa 
vyjadrenia kolegyne sme mali indície,  
že výberové konanie sa koná v deň, ktorý 
už nespadá do termínu dvoch mesiacov 
dokedy má byť výberové konanie reali-
zované. Tak hneď v úvode vyjadrila svoj 
názor, že ona nebude hlasovať vo výbero-
vom konaní, nakoľko nie je dodržaný ter-
mín. K tomu sa pridala potom zástupky-
ňa pre Odbor školstva Okresného úradu 
v Nitre, ktorá hneď aj navrhla, že ona by 
navrhovala zrušiť výberové konanie. Pre 
toto sa zrušilo výberové konanie, nebol 
dodržaný termín do dvoch mesiacov,“ 
doplnila riaditeľka Školského inšpekč-
ného centra v Nitre PaedDr. Zdenka Far-
kasová. „K zrušeniu výberového konania 
došlo na základe skutočnosti, že nebola 
dodržaná zákonom stanovená lehota, 
kde sa hovorí v zákone 596/ 2003, že sa 
musí toto výberové konanie uskutočniť 
do 2 mesiacov. Ďalej by som ale pouká-
zala na § 4, odsek 2 ohľadne výberového 
konania, kde rada školy síce je výberovou 
komisiou, ale organizačné zabezpečenie 

výberového konania a posúdenie kva-
lifikovanosti uchádzačov zabezpečuje 
zriaďovateľ, čo je v tomto prípade obec,“ 
vyjadrila sa k téme Mgr. Ľubica Hippo-
vá, predsedníčka Rady školy v Močen-
ku. „V zmysle zákona o štátnej správe  
a školskej samospráve naozaj zriaďovateľ 
zodpovedá za vyhlásenie výberového ko-
nania. Ja po obdržaní informácií od pani 
riaditeľky Gabriely Lovásovej, že k 30.6. 
2015 ukončuje svoje funkčné obdobie aj 
pracovný úväzok v základnej škole, som 
reagoval na túto skutočnosť a podstúpil 
som všetky kroky na strane zriaďova-
teľa, to znamená na strane obce s tým,  
že som vyhlásil výberové konanie na ob-
sadenie miesta riaditeľa Základnej školy  
v Močenku s termínom 30.marca 2015.  

Z tohto pohľadu si obec svoju funkciu 
splnila, splnila si úlohu aj v tom, že po-
zvala predsedníčku Rady školy aj na za-
čiatku výberového konania a aj po ukon-
čení prijímania obálok s uchádzačmi  
o miesto riaditeľa v procese výberového 
konania. Spoločne s pani predsedníč-
kou sme otvorili obálky, skontrolovali 
úplnosť jednotlivých žiadateľov o za-
radenie do výberového konania a odo-
vzdal som jej celú túto dokumentáciu.  
Od tejto chvíle sa výberovou komisiou 
stáva rada školy, tá zodpovedá za to, kedy  
a ako ohlási uchádzačov na výberové ko-
nanie,“ doplnil informácie týkajúce sa 
výberového konania starosta obce Paed-
Dr. Roman Urbánik. Výberové konanie  
na post riaditeľa tak bolo zrušené a teraj-
šia riaditeľka školy Mgr. Gabriela Lová-
sová končí k 30. júnu 2015. Legislatívny 
proces realizácie ďalšieho výberového 
konania  vyžaduje dodržanie určitých 
časových lehôt a škola by tak zostala na 
určitý čas bez riaditeľa. „Škola nemôže 
zostať bez riaditeľa, akonáhle pani ria-
diteľka končí, tak musí starosta konať  
a má dve možnosti – buď niekoho pove-
rí, a to môže maximálne na 6 mesiacov 
poveriť niekoho vedením školy, alebo 
druhá možnosť je urobiť nové výberové 
konanie. Toto nové výberové konanie by 
sa dalo uskutočniť ešte aj teraz, ak by ho 
bol vyhlásil v týchto dňoch, tak vlastne 
tie 2 mesiace do začiatku školského roka 
by stihol. Takže je všetko len v rukách 

starostu ako sa rozhodne,“ ozrejmila 
ďalšie možné kroky Mgr. Danuša Hollá. 
„Ďalší postup ohľadne tohto konania je 
taký, že sme sa dohodli so zriaďovateľom, 
čo je vlastne starosta obce pán doktor 
Urbánik, že sa stretneme v piatok 5.júna 
aj s pani riaditeľkou a pán starosta nám 
povie, ako bude ďalej pokračovať toto po-
verenie. Pretože škola nemôže v žiadnom 
prípade zostať bez riaditeľa a zrealizo-
vať nové výberové konanie do 30.júna sa 
nám určite nepodarí,“ dodala predsed-
níčka rady školy Mgr. Hippová. 
Po rokovaniach s riaditeľkou školy Mgr. 
Gabrielou Lovásovou a predsedníčkou 
Rady školy Mgr. Ľubicou Hippovou vy-
dal starosta koncom júna rozhodnutie  
o tom, ako bude močenská základná 
škola fungovať po skončení funkčné-
ho obdobia riaditeľky Lovásovej 30.júna 
2015. „Na základe môjho rozhodnutia  
a  na základe rozhovoru so súčasnou pani 
riaditeľkou základnej školy Mgr. Gabrie-
lou Lovásovou som sa rozhodol a ona 
toto moje rozhodnutie prijala, poveriť ju 
na 6 mesiacov riadením základnej školy 
a následne pripraviť, zorganizovať a aj 
uskutočniť nové výberové konanie na ob-
sadenie miesta riaditeľa,“ informoval nás 
o ďalšom postupe starosta obce PaedDr. 
Roman Urbánik. „Keď som v marci 2015 
odovzdávala pánovi starostovi informá-
cie o tom, že končím vo funkcii riaditeľ-
ky školy dňa 30.júna 2015, povedala som 
tieto slová: ak ma bude škola potrebovať, 
rada jej pomôžem, ak nie, viem si zariadiť 
život aj bez nej. Tieto moje slová získali 
novú platnosť v čase, keď nebol zvolený 
riaditeľ alebo riaditeľka základnej školy  
v prvom výberovom konaní. Potvrdila 
som pánovi starostovi ochotu pomôcť 
tejto škole, pretože som tu nechala prí-
liš veľa rokov svojho života, aby som to 
nechala celé len tak. Požiadali ma o to aj 
moji kolegovia a rada túto zverenú úlohu 
splním,“ doplnila doterajšia riaditeľka 
školy Mgr. Gabriela Lovásová. Príprava 
nového školského roka tak bude na ple-
ciach zabehnutého kolektívu, ktorý tvo-
ril zadelenie triednictva, žiakov do tried, 
rozvrhov a iných legislatívnych krokov 
už viac ako desiatku rokov. Teraz im k po-
vinnostiam pribudne zorganizovanie vý-
berového konania na post riaditeľa, ktoré 
je najprv potrebné zverejniť na obecnej 
tabuli, webovej stránke obce a v regio-
nálnych médiách. Potom môže byť na-
plánovaný dátum otvárania obálok, kto-
ré doručia uchádzači o riaditeľský post a 
samotného výberového konania. Nového 
riaditeľa by mala mať močenská základ-
ná škola od nového kalendárneho roka.

Výberové konanie na riaditeľa základnej školy
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Noc kostolov
V piatok 29. mája sa v mnohých chrá-

moch Slovenska naplnila tradícia sprí-
stupnenia chrámov v netradičnom ve-
černom čase – konala sa Noc kostolov. 
Naša obec sa do nej zapojila v rámci  série 
podujatí venovaných 250. výročiu po-
svätenia farského kostola sv. Klementa  
v Močenku. Takéto podujatie prezentu-
júce históriu a krásu kostola a talenty 
domácich obyvateľov všetkých vekových 
kategórií sa konalo na území Močenka 
po prvý raz. Organizátori – farnosť a obec 
Močenok - pripravili s prispením množ-
stva dobrovoľníkov na celý večer zaují-
mavý program, ktorý sa začínal večernou 
sv. omšou. „Dnes majú naši veriaci aj naši 
hostia možnosť pozrieť si kostol, vypočuť 
si nejaké úžasné veci, ktoré hovoria naši 
sprievodcovia. Zažiť niečo z toho umenia, 
ktoré si pripravili či už malé deti, alebo 
aj starší umelci a vlastne aj takýmto spô-
sobom si pripomenúť narodeniny, ktoré 
náš kostol prežíva - 250 rokov. Také naro-
deniny nikto na tejto zemi z nás neslávi, 
ale tento chrám si už niečo pamätá, takže 
je tu história, ktorú treba určitým spôso-
bom objavovať a ponúknuť v prvom rade 
tým najmladším, aby aj oni mali záujem 
o svoj pôvod, o svoju históriu. Takže myš-
lienka výborná, ďakujem všetkým, ktorí 

sa pričinili, aby sa táto myšlienka aj stala 
realitou,“ vyjadril spokojnosť nadšený fa-
rár Farnosti Močenok vdp. Jozef Černák. 
Kostol sv. Klimenta vítal všetkých náv-
števníkov v tento večer slávnostne vy-
zdobený obrázkami šikovných detí z ma-
terskej školy, maketou kostola s parkom 
a obrazom z dielne detí základnej školy. 
Návštevníci si mohli prezrieť napríklad 
kňazské rúcha, dozvedieť sa, na akú prí-
ležitosť sa ktoré používa, slávnostné zá-
stavy, liturgické predmety a podobne. 
O rôznych častiach kostola záujemcom 
porozprávali šikovní sprievodcovia, kto-
rými bola najmä mládež, ktorá si histó-
riu naštudovala pod vedením katechétky 
Mgr. Heleny Šuvadovej: „Deti sa veľmi 
potešili. Najprv im bolo treba vysvetliť 
históriu, aby to oni pochopili a už po-
tom nebol problém. Mali až taký úspech,  
že im tlieskali. Myslím si, že  ak budeme 
mať my domáci  záujem a budeme si vá-
žiť túto akciu, tak podujatie má určite 
perspektívu.“ Okrem prehliadky kostola 
si mohli návštevníci vychutnať aj nie-
koľko koncertov, v ktorých sa predstavili 
talentované deti z materskej,  základnej 
školy a základnej umeleckej školy, mlá-
dež, ale aj dospelí účinkujúci.  Jednotlivé 
časti hudobného programu sa striedali 
so spomínanými prehliadkami kostola, 

v ktorých si návštevníci vypočuli množ-
stvo informácií o jednotlivých častiach 
chrámu, mohli si počas nich prezrieť 
videozáznam zobrazujúci farský kostol  
na historických fotografiách alebo v sú-
časnej podobe, pozrieť si výstavku plánov 
rekonštrukcie kostola z minulého storo-
čia alebo výtvarné práce detí.

V druhej časti programu sa Združe-
nie zázračnej medaily modlilo spolu  
s veriacimi radostný rozjímavý ruženec  
a program celého podujatia ukončila 
adorácia spojená s požehnaním dp. Miro-
slava Cimeráka.

Predstavujeme nových kňazov
Od 1. júla sa z poverenia otca biskupa 

Mons. Viliama Judáka stal novým fará-
rom farnosti Močenok vdp. ThDr. Peter 
Michalov, PhD a novým kaplánom dp. 
Ľuboš Mihálka.
Vdp. Peter Michalov sa narodil 08.05.1977 
v Topoľčanoch, vysvätený bol 14.06.2003  
v Nitre. Ako kaplán pôsobil v Rajeckých 
Tepliciach, Skalitom a od roku 2008  
v Horných Lefantovciach, kde sa v tom 
istom roku až do júna 2015  stal správcom 
farnosti. V roku 2008 získal   licenciát te-

ológie na Pápežskej teologickej akadémii 
v Krakowe a stal sa asistentom na teo-
logickom inštitúte v Nitre. V roku 2013 
získal na Rímskokatolíckej Cyrilometod-
skej bohosloveckej fakulte  Univerzity 
Komenského v Bratislave tituly doktor 
teológie  a doktor filozofie. 
Novovysvätený kňaz dp. Ľuboš Mihálka 
pochádza zo Zlatých Moraviec.  Narodil 
sa  28.09.1988. Kňazskú vysviacku pri-
jal 13.06.2015 z rúk diecézneho bisku-
pa  Mons. Viliama Judáka. Počas svojej 
diakonskej činnosti pôsobil v Trenčíne  

a v Nitre.
Slávnostné odovzdávanie a preberanie 
farnosti sa uskutočnilo 2. júla 2015 pri 
sv. omši za účasti PhDr. Petra Brisudu, 
dekana dekanátu Močenok, Mgr. Jozefa 
Černáka, bývalého farára farnosti Mo-
čenok a  našich nových duchovných ot-
cov. Tých vám bližšie predstavíme už v 
najbližšom čísle časopisu Močenok, kde  
s nimi uvedieme aj krátky rozhovor. Za-
tiaľ im želáme veľa zdravia,  sily a Božie-
ho požehnania pri ich pastoračnej práci.

Vylepšenie internetovej  
stránky obce Močenok

Medzi jednu z úloh, ktoré plní samo-
správa obce, patrí informovanie občanov. 
Močenok je v tejto oblasti už niekoľko 
desaťročí určite vpredu. Máme obecný 
rozhlas, internetovú stránku ako takmer 
všetky obce. Vydávame však aj vlastný 
časopis a máme aj vlastné televízne vy-
sielanie, čo nemajú ani viaceré mestá.  
Medzi najdrahšie určite patrí vydávanie 
časopisu a výroba vysielania. Tam kde sa 
to dá, samozrejme, chceme šetriť, pretože 
finančná situácia obce, v ktorej sme pred 
pol rokom začínali, je veľmi zlá. Kvôli fi-
nančnej náročnosti už predchádzajúce 
vedenie obce znížilo vydávanie časopisu. 
Už nevychádzal každý mesiac, ale každý 

druhý mesiac. To sa viacerým čitateľom 
nepáčilo, pretože niektoré informácie v 
časopise boli veľmi staré.
Pokúsili sme sa to riešiť, samozrejme, 
nebolo to jednoduché, pretože viac peňa-
zí na časopis nemáme. Cez elektronické 
trhovisko sme našli nového vydavateľa, 
ktorý je podstatne lacnejší. Grafickú úpra-
vu novín nám už nezabezpečuje tlačiareň, 
ako predtým, ale robíme si ju sami. Vďaka 
tomu už môže od júna vychádzať časo-
pis Močenok každý mesiac. Samozrejme, 
počas prázdnin bude prestávka, ako bola 
vždy. Takže ročne vydáme 11 čísiel. Musí-
me však dodržať rozsah novín. Ak by mali 
viac ako 20 strán, bolo by to drahšie. Preto-
že tým by išla cena hore. Materiálu máme 
vždy oveľa viac, tak ako má každá redak-

cia, ktorá robí noviny či časopis. Všetky 
materiály dávame na internetovú strán-
ku obce.  V rubrike Spravodajstvo nájdete 
články, fotografie k nim, ale tiež spravo-
dajské príspevky odvysielané v Televízii 
Močenok. Toto sú zmeny, ktoré sa nám po-
darilo urobiť v starej verzii stránky. Viace-
ré vylepšenia stránky, ktoré hlavne mlad-
ší návštevníci stránky žiadali, sa však už 
urobiť nedali. V priebehu pár dní spustíme 
novú verziu stránky, ktorú, samozrejme, 
môžete pripomienkovať, aby sme ju ešte 
vylepšili. Starú verziu nerušíme a bude sa 
na ňu možné dostať cez www.mocenok.
sk.
Bližšie informácie nájdete našej stránke.

Peter Sýkora

Dňa 16.6.2015 zorganizovalo OZ 
CASTRUM GHYMES v spolupráci  
s p. Križkovou z Chatovej oblasti - 
ATC Jelenec brigádu na hrade Gýmeš, 
na ktorej sa zúčastnilo viac ako 40 
detí spolu s pedagogickým dozorom 
zo 4., 6.A, 6.B a 8.A triedy Základnej 
školy v Močenku. Práce uskutočnené 
v rámci projektu „Tábor mladých ob-
noviteľov hradu Gýmeš“ boli zamera-
né na hrobľovanie kameňa a celkovo 
skultúrnenie hradu pred vrcholiacou 
sezónou. Našim žiakom pomáha-
li členovia OZ CASRTUM GHYMES  
Branislav Borza a Andrej Košút.
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Prvý rodinný  
teplákový bál

Počas predposledného májového víken-
du sa v spoločenskej sále obecného úradu 
uskutočnil 1. ročník rodinného tepláko-
vého bálu. Zorganizovalo ho združenie 
kresťanských rodín a jednotlivcov Rodi-
na je viac. Vstupenky si v predpredaji za-
kúpilo niekoľko desiatok rodín, ktoré sa 
prišli v sobotu popoludní spoločne zaba-
viť. „Po dvoch novembrových úspešných 
ročníkoch rodinného plesu Na rodine mi 
záleží, nás priatelia žiadali, aby sme ešte 
niečo spravili v priebehu roka, tak sme 
zvolili bál formou taký menej náročný  
na oblečenie, neformálny, zábavný 1. ro-
dinný teplákový bál. Je zameraný na ro-
diny, na všetky generácie a samozrejme, 
najviac na malé deti, pre ktoré sú pripra-
vené súťaže, hry, nejaké sladkosti, odme-
ny a pre starších stretnutia, porozpráva-
nie sa atď,“ spresnil organizátor podujatia 
Peter Kohút. Keďže rodina je základom 
spoločnosti, považovali toto podujatie 

za skvelý príklad budovania rodinných  
a priateľských vzťahov aj obaja kňazi  
z našej farnosti, ktorí si pokladali za česť 
zúčastniť sa ho a spoločne s moderátor-
kou Lenkou Skalickou bál otvorili. „To,  
že sa takéto podujatie deje je niečo úžas-
né, pretože rodina je základom spoločnos-
ti, základom štátu, základom aj tejto obce, 
vôbec základom všetkého. Všetkým orga-
nizátorom, ale samozrejme aj tým, ktorí 
prijali ich pozvanie, patrí veľké ďakujem, 
lebo keby to nebolo pre koho robiť, tak 
by sa to nerobilo. Tejto akcii prajem dlhé 
pokračovanie, pretože keď si pomôžem ta-
kým obrazom aj názvom tepláky, tak vždy 
sa to snúbi ako prvé s rodinnou pohodou, 
lebo tepláky si obliekame predovšetkým 
doma, tam kde nás možno nikto nevidí, 
ale tam, kde sa cítime dobre, pohodlne, 
kde sa nechceme ničím stresovať. Takže 
to prajem vždy, nielen tento rok, ale vždy 
keď sa bude konať tento bál, aby to bolo 
práve o takej rodinnej pohode,“ zaželal 
bálu aj do ďalších ročníkov kaplán Farnos-
ti Močenok dp. Miroslav Cimerák. Najmä 

deti sa hneď od začiatku spolu bavili veľmi 
dobre – hrali sa v detskom kútiku, šanti-
li s balónmi, tancovali alebo debatovali  
s priateľmi. „Je to tu úplne výborné. Páči 
sa mi, že sa tu môžem hrať s kamarátmi,“ 
povedal nám Andrejko Holubjak. „Mne sa 
tu páči hlavne muzika, muzika je tu dob-
rá. Páčia sa mi tu aj balóny, aj ten detský 
kútik je zlatý, aspoň niečo tu vymysleli, 
kde sa môžu malinké detičky hrať,“ po-
chvaľovala si Leuška Ľahučká. Rodičia 
a starí rodičia zasa využili túto príleži-
tosť na priateľské rozhovory a oddych 
od každodenných povinností. „Myslím,  
že je to dobré, keď sa takto rodiny stretnú  
a môžu sa vyšantiť, málo je tých príleži-
tostí. Myslím si, že je to prvýkrát, ale nám 
sa tu zatiaľ veľmi páči, vyjadril spokojnosť 
Štefan Sládeček. „Je tu príjemná atmosfé-
ra, pekne to zorganizovali, stretám tu veľa 
známych,“ doplnila Emília Benčíková. Zá-
bava na prvom rodinnom teplákovom bále 
trvala do večerných hodín, keď už vyšan-
tené a unavené deti potrebovali oddych  
vo svojich postieľkach.

Sviatok sv. Urbana
Všade, kde sa na Slovensku pestova-

lo hrozno, patril 25.máj k významným 
sviatkom. Nie je tomu inak ani v našej 
obci. Každoročne k tomuto dátumu slá-
vime sviatok svätého Urbana, patró-
na vinohradníkov, sv. omšou v kaplnke  
vo vinohradoch. V tomto roku sv.omšu ce-
lebroval  vdp. Jozef Černák a koncelebro-
val dp. Miroslav Cimerák. Hudobne omšu 
sprevádzali Močenskí speváci. „Podľa 
legendy sa pápež Urban I. ukryl pred ne-
priateľmi vo vinohradoch. Vinohrady ne-
boli miestom, kde zvykli ľudia pracovať 
osamote a vinári si navzájom pomáhali 
a pracovali okolo vinohradu celé rodiny, 
a preto aj mňa ako kňaza veľmi teší, že aj 
táto udalosť na sv. pápeža Urbana sa tu 
pri kaplnke sv. Urbana vo vinohradoch 
našej farnosti slávi. Slávi sa nielen v kru-
hu vinárov, ale slávi sa v takom kruhu ce-
lej jednej farskej rodiny. Sú tu deti, sú tu 
chlapi, sú tu ženy, z ktorých každý niečo 
pripravil a svojou účasťou prispel ku kráse  
tohtoročnej  slávnosti. Želám si, aby táto 
tradícia zostala takou tradíciou  a aj sláv-
nosťou celej veľkej farskej rodiny,“ tešil sa 
z vydareného podujatia kaplán farnosti 
dp. Miroslav Cimerák. Pred časom sa k slá-
veniu tohto sviatku pridali aj záhradkári 
zo základnej organizácie Slovenského zvä-
zu záhradkárov v našej obci, ktorí sviatok 
svätého Urbana spojili s otváraním vino-
hradov. V tomto roku podujatie otvárania 
vinohradov spoluorganizovali aj členovia 
Spolku urbárov z našej obce. Všetci orga-
nizátori spoločne pripravili občerstvenie 
aj zaujímavé aktivity pre deti. „Tento rok 

nám táto akcia vyšla pomerne dobre, ľudí 
je tu dosť, je záujem. Teší ma to, že sme 
sa teraz spojili s urbármi, ktorí nám pri-
pravili dobrý divinový guláš a my sme sa 
postarali o ostatné. Akcia je dobrá a to je 
vidieť aj podľa  ľudí a hlavne detí. Dôleži-
té je,  že tieto deti poznávajú naše odľah-
lé kúty Močenka, ktoré sú veľmi pekné,“ 
myslí si predseda ZO SZZ v Močenku Ma-
rián Švondra. Po skončení svätej omše sa 
vo vinohradoch rozprúdila dobrá zábava 
– deti s radosťou súťažili v najrôznejších 
zábavných disciplínach a užívali si sladké 
odmeny. „Najviac sa mi páčila súťaž, keď 
sme hľadali poklad. Vyhrali sme a veľmi 
sa mi to páčilo,“ povedala nám Lucia Sý-
korová. „Hľadali sme šatku. Všetci sme do-
stali takéto,“ ukazovala nám plnú ručičku 
sladkostí Eliška Spišiaková. „Mne sa naj-
viac páčilo, že sme robili nejaké atrakcie, 
hry a že sme dostali odmenu - cukrík, lí-
zanku a čokoládu,“ pochválil sa Milanko 
Kiss. Dospelí návštevníci chutnali guláš, 
vína domácich vinárov alebo sebe aj de-
ťom opekali špekáčiky, ale v prvom rade sa 
tešili zo stretnutí s priateľmi a známymi. 
„Je to výborné, je tu veľa ľudí. Raz za rok 
sa tu stretne toľko ľudí, je tu dobrá nálada, 
pohoda, je čo vypiť, guláš je dobrý,“ kon-
štatoval spokojný Štefan Lenčéš. „Ja som 
tu prvýkrát a veľmi sa mi tu páči. Dobrá 
atmosféra, pekné počasie a aj tá omša sa 
mi páčila,“ doplnila Slávka Kompasová. 
O podujatie prejavilo záujem množstvo 
obyvateľov Močenka, ktorí si prišli uctiť 
patróna vinohradníkov, vyprosiť ochranu 
úrody vo viniciach alebo si len tak pose-
dieť s priateľmi.

Nákupom v Lekárni Kamilka 
podporíme 4 300 detí

Združenie lekární Mojalekáreň, ktorej 
súčasťou je aj naša Lekáreň Kamilka sa  
v tomto roku zapojila do charitatívnej ak-
cie občianskeho združenia Úsmev ako dar.
Majiteľku Lekárne Kamilka Melániu Sza-
bovú pozvali organizátori na Najmilší 
koncert roka 2015. V sále divadla Aréna  
v Bratislave sa spolu s ostatnými divákmi 
dozvedela, že Úsmev ako dar podporil 4300 
detí.    
Pani Sabová sa rozhodla, podobne ako 60 
ďalších lekární na Slovensku, ktoré sú  
v združení Mojalekáreň, projekt naďalej 
podporovať.   

Stačí ak si nakúpite v združení lekárni Mo-
jalekaren to čo potrebujete a z vybraných 
produktov, odovzdajú podiel z ceny. Aktu-
álny akciový leták so všetkými produktami 
nájdete na webovej stránke mojalekaren.
net. Kúpou produktov označných logom 
podporíte občianske združenie.
Takto vyzbierané finančné prostriedky 
budú použité na všetky projekty, ktoré na-
pomáhajú sanovať rodiny, aby deti nešli do 
detských domovov resp. aby sa z detského 
domova vrátili späť do svojej rodiny. Úsmev 
ako dar – aby každé dieťa malo rodinu.



14

Dňa 11. 7. 2015 sme si pripomenuli 
25. výročie úmrtia nášho otca  

a starého otca Ernesta Boháča. 
Kto ste ho poznali, venujte mu  

prosím spolu s nami tichú  
spomienku. 

S láskou a úctou 
spomína celá rodina

Spoločenská 
kronika

Jozef Hanák, 73 - ročný
Július Novák, 45 - ročný
Mária Lovásová, 79 - ročná
Terézia Kováčová, 80 - ročná
Eva Horváthová, 61 - ročná 

Adam Pákozdy
Alexnder Vörös
Jakub Bočák
Tomáš Pintér
Teraza Hajdu
Nela Melová
Natália Molnárová

Marek Bleho a Zuzana Líšková
30.05.2015

Gabriel Hipp a Helena Kertészová
12.06.2015

Miroslav Zjan a Mária Sklenárová
20.06.2015

PRIVÍTALI SME:

POVEDALI SI ÁNO:

INZERCIA
Robím pedikúru - mokrú, reflexnú 

masáž chodidiel, klasickú masáž.  
Objednávky na tel.: 0911 578 656

Hľadám podnájom v Močenku. 
Tel.č.: 0918 032 834

Strihanie psíkov všetkých ple-
mien – kvalita, spoľahlivosť, spokoj-
nosť, prijateľná cena a precíznosť. 
Tel. č.: 0905 559 708

OPUSTILI NÁS:

SMÚTOČNÉ 
OZNAMY

Len kytičku kvetov 
z lásky Ti na hrob 

môžeme dať, pokoj-
ný a večný spánok Ti 

vrúcne priať a  
s láskou v srdci spo-

mínať. 
Dňa 29. júla 2015 uplynie rok, čo 

nás navždy opustil náš drahý man-
žel, otec, dedko a pradedko  

Milan Kozár. 
S úctou a láskou 

spomína celá rodina

Päť rokov nepočuť 
Tvoj hlas, bo nave-
ky opustil si nás. 

My Ťa však  
v srdci navždy 

máme a s láskou  
na Teba spomíname.  

Dňa 21. júla 2015 
uplynulo 5 rokov, čo nás navždy 
opustil náš drahý manžel, otec  

a dedko Anton Lenčéš.
S úctou a láskou 

spomína celá rodina

Dňa 19. júla 2015 
uplynulo 13 rokov, 

čo nás navždy 
opustila naša 

drahá  
Magdaléna  

Tóthová.
S úctou a láskou 

spomína celá rodina

V auguste 2015 
bude 26 rokov čo 
nás opustila naša 

mama pani  
Mária Blehová 
rod. Pospišová.  
V tomto mesiaci 
si tiež pripomí-

name jej nedoži-
tých 90 rokov.

V máji 2015 bolo 34 rokov čo nás 
opustil náš otec pán Ernest Bleho.

Na svojich rodičov, 
starých rodičov a prarodičov si 

stále s láskou a úctou spomínajú 
dve dcéry a traja synovia  

s rodinami

Utíchlo srdce, utíchol hlas, mal si 
rád život a všet-

kých nás. Odišiel 
si navždy, hoci 

túžil si žiť, ale osud 
to tak zariadil, že 
musel si nás tak 

nečakane a navždy 
opustiť. Hoci si odišiel a niet Ťa 
medzi nami, v našich srdciach 
zostaneš stále s nami. Už len 

kytičku kvetov na hrob môžeme Ti 
dať a s láskou na Teba spomínať. 

So žiaľom v srdci si 1. augusta 2015 
pripomenieme smutné 3. výročie 

úmrtia nášho milovaného manže-
la, otca, dedka a pradedka  

Jozefa Hippa. 
S úctou a láskou 

spomína celá rodina

Dňa 27. 7. 2015 uplynú 2 roky  
od úmrtia našej drahej mamičky, 
babky a prababky Valiky Sabovej.  
A dňa 6. augusta uplynie 15 rokov 
čo nás opustil otec, dedko a pra-

dedko Jozef Sabo.
S láskou spomínajú 

deti s rodinami a príbuzní
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Slávnostná schôdza PZ Zálesie
V sobotu 13. júna 2015 sa na poľovníc-

kej chate Diana poľovníckeho združenia 
Zálesie v extraviláne obce uskutočnila 
pri príležitosti júna – mesiaca poľovníc-
tva slávnostná schôdza členov združenia. 
Neformálne stretnutie poňaté ako osla-
va prírody a poľovníctva otvoril predseda 
združenia Ing. Miroslav Pápay. Srdečne 
privítal prítomných vrátane hosťa schôdze 
- starostu obce PaedDr. Romana Urbánika.  
„Zišli sme sa tradične ku Dňu prírody, to sa 
oslavuje v rámci celého Zväzu poľovníctva 
a poľovníckych komôr a k mesiacu poľov-
níctva. Poľovníci si pripomínajú ten svia-
tok a prírodu ako darkyňu všetkých tých 
plodov, ktoré ako poľovníci môžeme zberať 
a starať sa o ne,“ ozrejmil predseda Pápay. 
„Myslím, že poľovníci sú tí, ktorí v súčas-
nej dobe vyjadrujú myšlienku symbiózy 
človeka a prírody. Je to myšlienka, ktorá 
je od nepamäti spojená s vývojom ľudskej 
populácie. To, čo oni robia, je aj príkladom 

pre mladú generáciu, že aj v súčasnom 
technickom svete môže mať človek blízko 
k prírode, môže ju chrániť, môže s ňou spo-
lunažívať a môže ju aj určitým spôsobom 
využívať na uplatnenie toho poľovného 
práva. Ja si prajem, aby močenskí poľov-
níci pokračovali v tej svojej činnosti, ktorú 
doteraz robili, možno aby medzi seba pri-
tiahli mladých ľudí, deti. Aby im ukázali 
ako vyzerá močenský háj, čo to znamená 
starať sa o zvieratá, aby to nebola iba pred-
stava, že sú len poľovníci, ktorí lovia zver,“ 
myslí si starosta Roman Urbánik. Na sláv-
nostnej schôdzi sa zišli viac ako dve desiat-
ky členov a sympatizantov poľovníckeho 
združenia, aby sa spoločne nielen zabavili, 
ale naplánovali mnohé spoločné aktivity, 
ktoré treba v rámci starostlivosti o zver  
a celý poľovný revír vykonávať počas ce-
lého roka. „Tá starosť o zver, či je to teraz  
v lete – teraz je aktuálny vývoz vody, soli  
a o chvíľu príde prikrmovanie. V prvom 
rade sa treba postarať o to, aby tá zver bola 

a aby mala dobré podmienky,“ povedal 
nám jeden z dlhoročných členov združe-
nia Ľubomír Mikuš. „Poľovnícky rok je 
ako rok každého odboru, trvá po celých 12 
mesiacov. V zime je to starostlivosť, potom 
začínajú letné aktivity, na jeseň sú to sa-
mozrejme poľovky – to je ten zber, tak ako 
majú vinári, alebo poľnohospodári. V tom 
zimnom období sa hlavne o zver staráme, 
je to doba núdze, začína sa 15. novembrom 
a od tohto obdobia prikrmujeme so všetký-
mi tými starostlivosťami, čo k tejto sezóne 
patria,“ doplnil predseda PZ Pápay. Počas 
horúceho leta a jesene čaká na poľovníkov 
veľa práce, ktorú je potrebné vykonať – od 
vyvážania vody pre zver, cez starostlivosť 
o zasadené políčka s krmivom na zimné 
obdobie, až po opravy krmelcov alebo po-
sedov v revíri. Plánovanie týchto aktivít 
im počas slnečného sobotného popoludnia 
uľahčovalo posedenie pri porcii dobrého 
divinového guláša a pohári vína.

Šesť mesiacov po voľbách
Ako ten čas letí. Ani sme sa nenazdali 

a od volieb do obecnej samosprávy pre-
šlo už 6 mesiacov. Nové vedenie na čele  
s poslaneckým zborom začalo riešiť ob-
rovské problémy hlavne vo finančnej ob-
lasti. Zadlženosť obce je vysoká. Niet pe-
ňazí na kapitálové výdavky. Ešteže máme 
na svietenie a kosenie trávy. Hlavná časť 
obce je starostlivo udržovaná vďaka pra-
covitosti členov hospodárskeho dvora  
a aktivačných prác. Vedenie obce a posla-
necký zbor si plnia povinnosti voči špor-
tovcom, členom záujmových združení aj 
voči kultúre. Je potešiteľné, že program na 
počesť stavania mája zabezpečili kultúrne 
telesá z močenskej kuchyne. Predstavili 
sa tí najmladší, deti MŠ, malý Matičiarik, 
dychová hudba, folklórna skupina Močen-
čanka, novozaložená spevácka skupina 
Zúgovanka a nesmeli chýbať močenskí 
speváci, ktorí spievali močenské piesne  

zo svojho CD nosiča. Bolo to stručne vyjad-
rené pekné kultúrne podujatie bez veľkých 
finančných nákladov. Čo je potešiteľné, 
ani na jednej akcii, či sú to výročné člen-
ské schôdze, športové podujatia, nechýba 
starosta obce. Svojimi príhovormi a ďako-
vaním povzbudzuje do ďalšej činnosti. Veď 
to, čo robíme, robíme v prospech občanov. 
Sú daňoví poplatníci, majú nárok na bez-
poruchové vysielanie káblovej televízie, 
dostupnosť vysielania obecného rozhlasu. 
Obec je dynamický organizmus. Pulzuje 
svojím životom. Sú však oblasti, na ktoré 
sa treba zameriavať vlastnou prácou a po-
mocou vyšších inštitúcií. Mám na mysli 
VÚC, vládu a samozrejme fondy EÚ. Čo 
nás trápi? Veľa rokov nedobudovaná re-
gulácia potoka Zúgov. Práce boli preruše-
né pri Zúgovskom moste v Chalupách. Od 
tohto priestoru potok nie je regulovaný. 
Pri dažďoch zalieva úrodnú pôdu. Čo tak 
požiadať ministerstvo životného prostre-

dia o financie na dokončenie až po Hornú 
Kráľovú. Treba, čo je moja srdcovka, osvet-
liť hrádzu Zúgova a zabudovať tam aspoň 
10 lavičiek. Veď je to veľmi pekný kút na-
šej obce. To nie sú veľké investície a dali 
by sa vybudovať aj z fondu údržby. Máme 
šikovných zámočníkov, určite by pomohli 
aj sponzori. Osobitnou kapitolou je pod-
krovie v kláštore. Vari bolo vybudované 
len pre Gorazdov Močenok? Je na čase to 
miesto spropagovať a uviesť do prevádz-
ky. Veď tam utekajú finančné prostriedky 
obce. A tých je stále málo. Vždy sa nájdu 
záujemcovia o ubytovanie. Toľko stručný 
pohľad na vývoj udalostí od volieb. V bu-
dúcich číslach bude zameraná pozornosť 
na konkrétne oblasti, ktoré treba pochvá-
liť a tie, ktoré treba podrobiť objektívnej 
kritike.

Dr. Vincent Tóth
stredoškolský učiteľ na dôchodku

Nové zberné miesto zeleného 
odpadu

Pre zber zeleného odpadu slúži v našej 
obci zberné miesto v Úzkej ulici, kde môžu 
občania 2x týždenne počas sezóny priviezť 
zelený odpad ako sú konáre stromov, vini-
ča, pohrabané lístie, trávu, kôrovie alebo 
zvyšky rastlín zo záhrad. Zberné miesto 
sa však nachádza v zastavanej časti medzi 
rodinnými domami. Obyvatelia si sťažujú 
na zápach a niekedy aj hlodavce, vede-
nie obce sa preto rozhodlo situáciu riešiť. 
„Na základe oprávnených pripomienok 
a požiadaviek občanov, zamýšľali sme sa 
nad novou lokalitou zberného miesta bio-
logicky rozložiteľného odpadu. Hľadali 
sme riešenia, kde by sme mohli vybudo-

vať nové prvé zberné miesto mimo obyt-
nej zóny v obci. Rokovali sme s vedením 
poľnohospodárskeho družstva a aj touto 
cestou sa chcem pánovi predsedovi aj ce-
lému vedeniu poľnohospodárskeho druž-
stva poďakovať za ústretovosť. Našli sme 
riešenie pre nové zberné miesto za Ka-
menným mostom,“ ozrejmil situáciu sta-
rosta obce PaedDr. Roman Urbánik. Na zá-
klade budúcej zmluvy, ktorú uzatvorí obec  
s poľnohospodárskym družstvom, dosta-
ne obec do prenájmu časť lokality, ktorú 
teraz užíva poľnohospodárske družstvo. 
Tu bude po zbere úrody vybudované nové 
zberné miesto zeleného odpadu. „Zber-
né miesto obec vybuduje svojpomocne, 
areál ohradí a spraví prístupovú cestu,“ 
informoval nás vedúci útvaru služieb  

a investičnej výstavby Miroslav Lóži. „Zá-
klad je vypočítaný   na zhruba 1 500 eur, 
budú to finančné prostriedky, ktoré pou-
žijeme z rozpočtu obce. Bude to urobené 
tak, aby bolo prístupné toto miesto mo-
torovým vozidlom, ale aj tak, keď sa bude 
navozený materiál drviť, mohli tam prísť 
mechanizmy a zariadenia, ktoré nám túto 
činnosť budú vykonávať,“ doplnil infor-
mácie starosta Urbánik. Vedenie obce plá-
nuje práce na budovaní nového zberného 
miesta zrealizovať tak, aby sa jesenný zber 
prípadne mohol uskutočniť už na novom 
mieste. Zmenu otváracích dní a hodín za-
tiaľ neplánuje, možno na základe dopytu  
v jesennom období rozšíri otváracie hodi-
ny podľa požiadaviek občanov.
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FK Močenok, ako 
klub, ktorý má za-
bezpečovať a riadiť 
športovú činnosť  
v obci, združoval v tej-
to sezóne 9 kategórií 
od prípraviek až po 

seniorské mužstvo. Čo znamená, že mo-
mentálne združujeme okolo 120 futba-
listov a na úrovni obecných futbalových 
klubov v rámci Slovenska sme počtom 
kategórií na prvom mieste. Zabezpečiť 
chod všetkých kategórií počas celej se-
zóny vyžaduje nesmiernu námahu, veľ-
ké množstvo času a práce nielen tréne-
rov, vedenia klubu, funkcionárov, ale aj 
ochotných ľudí a rodičov, ktorí sa podie-
ľajú na chode klubu.

Prioritou vedenia klubu je zabezpečo-
vať čo najvyššiu formu, úroveň športovej 
činnosti pre obyvateľov a športovcov v na-
šej obci od najmenších až po dospelých. 
Preto sme sa rozhodli v sezóne 2014/2015 
ponechať všetky kategórie v najvyšších 
súťažiach, v ktorých mohli štartovať.

Na základe tohto správneho rozhod-
nutia vedenia klubu sa otvorili nové 
možnosti. Po prvýkrát v histórii klubu 
sme boli zaradení  do oficiálneho ratingu 
klubov v SR, ktoré spadajú pod Slovenský 
futbalový zväz. 128. miesto z 2500 regis-
trovaných klubov na Slovensku je výsle-
dok práce, ktorá sa v klube vykonáva a je 
oficiálnym meradlom klubov.

Počas sezóny odohral FK Močenok 607 
zápasov, z toho 310 majstrovských. 

Na margo, obecné kluby z blízkeho oko-
lia odohrajú za sezónu okolo 90 zápasov, 
čo znamená, že za jednu sezónu odohrá-
me toľko zápasov, čo odohrajú iné obec-
né kluby za 6 - 7 rokov, niekoľkokrát aj  
s vyšším rozpočtom než akým disponuje 
náš klub.

Napriek zníženému rozpočtu o 6 000 
eur, z 32 000 na 26 000 eur a finančným 
problémom, sme dokázali udržať úroveň 
FK a oproti sezóne 2014/2015 sme odohrali 
ešte viac zápasov.

Z pohľadu klubu ako celku a podľa 
možností hodnotím sezónu 2014/2015 ako  
za úspešnú. Úspešnú nielen po športovej 
stránke, ale takisto aj technicko-mate-
riálneho zabezpečenia. Po dvoch rokoch 
pôsobenia súčasného vedenia klubu bol 
zrekonštruovaný interiér budovy FK,  
v rámci možností zrekonštruovaný areál 
štadióna (namontované nové zábradlie, 
dvojrady so sedením pre divákov a veľa 
ďalšieho). Samozrejme, máme v pláne 
pokračovať v budovaní a skrášľovaní are-
álu tak, aby sa z priestorov štadióna stal 
kultúrny stánok. Futbalový štadión je 
miesto, kde sa stretáva ročne dlhodobo 

najväčší počet obyvateľov v Močenku,  
a preto by sa tomuto miestu malo veno-
vať čo najviac pozornosti, aby sa z neho 
stalo kultúrno-

reprezentačné miesto obce. Chcem 
apelovať na všetkých kompetentných, 
aby sme spoločnými silami zveľadili ten-
to priestor, kde by sa naše deti a obyva-
telia Močenku mohli stretávať a rozvíjať 
svoje športové aktivity v kultúrnych pod-
mienkach.

MLÁDEŽ
Prípravky U8, U9, U10, U11 pôsobia  

v najvyššej súťaži v rámci ZSFZ. Kategória 
mladších a starších pôsobí v III. lige sku-
pine Stred a dorast  v V. lige skupine Stred 

Futbalové prípravky
Naše najmladšie nádeje dostali mož-

nosť rozvíjať svoje schopnosti v najvyš-
šej súťaži, ktorú zväz ponúka. Liga ZsFZ 
umožňuje súperenie s tímami, ktoré 
majú bohatú históriu a sú dlhodobo  
na špičke v rámci západného Slovenska. 
Do súťaže sme sa zapojili kategóriami 
U8, U9, U10, U11. Najlepšie si počínala ka-
tegória U10, ktorá skončila v súťaži na 3. 
mieste. Počas zimnej prestávky odohrali 
mužstvá prípraviek zápasy s mnohými 
akadémiami prvoligových a druholigo-
vých tímov, ktorým boli vyrovnanými 
súpermi a mnohokrát i lepšími.

Žiaci
Tímy mladších a starších žiakov pôso-

bia v III. lige, kde počas celej sezóny doká-
zali držať tempo s najlepšími a od prvého 
kola boli na popredných miestach. Starší 
žiaci obsadili nádherné 3. miesto, za čo 
chcem pogratulovať trénerovi Magistro-
vi Čiernikovi, ktorý viedol svoj tím počas 
celej sezóny a tak isto aj hráčom, ktorí 
príkladne bojovali. Mladší žiaci v koneč-
nom hodnotení skončili na 5. mieste a ne-
byť dvoch zaváhaní umiestnenie by bolo  
v prvej trojke. Kategória žiakov robí 
nášmu klubu meno nielen na slovenskej 
futbalovej scéne, ale aj v rámci Európy. 
Mladší žiaci sa zúčastnili druhého naj-
väčšieho turnaja v Európe, kde spomedzi 
50 tímov z Európy skončili na 10. mieste. 
Na okraj spomeniem, že v konkurencii 
mnohých tímov z Európy dokázali byť 
najlepšími Timotej Kudlička, ktorý sa 
stal najlepším strelcom turnaja a Tho-
mas Kotlár sa stal najlepším hráčom. 

Počas celej sezóny sme zabezpečovali 
a kládli dôraz na množstvo odohratých 
zápasov so špičkou Slovenska, ale takis-
to aj z Európy. Z množstva tímov môžem 
spomenúť Spartak Trnava, Slovan Bra-
tislava, Vion Zlaté Moravce, AS Trenčín, 
MŠK Žilina, ETO Györ, Iles Akademia, FC 
Illychevsk, ACS Tampa Brašov, Zbrojovka 

Brno, Kyjev, FC Budapešť a mnoho ďal-
ších tímov. Verím, že ak chlapci z kategó-
rie žiakov budú chcieť napredovať a bude 
im zabezpečená starostlivosť i kvalifiko-
vaní tréneri z tejto generácie môže vzísť 
kvalitný tím, ktorý bude reprezentovať 
náš klub.  

Dorast
Dorastenci pôsobia v V. lige Stred, po-

čas sezóny sme zaznamenali nárast indi-
viduálnych schopností hráčov a kvality 
tímu, čo malo za následok angažovanie 
skúseného trénera s trénerskou licen-
ciou Jozefa Porubského. Dokázal vytvoriť 
skvelú atmosféru v tíme či už tréningo-
vých jednotkách a takisto aj majstrov-
ských zápasoch. Samozrejme by som 
chcel touto cestou poďakovať aj doras-
tencom, ktorí dokázali na tréningových 
jednotkách vytvoriť kolektív, ktorý pravi-
delne trénoval vo veľkom počte. 

V konečnom sumári obsadili 4. miesto 
v tabuľke. Za čo by som im chcel poďako-
vať a  zagratulovať.

SENIORSKÉ KATEGÓRIE
FK Močenok „B“
Rozhodnutie vedenia klubu o založení 

„B“ mužstva sa možno nezdala najlepšia 
voľba, ale vedenie klubu si stojí za týmto 
rozhodnutím. Bola to prvá sezóna, ktorá 
ukázala všetky kladné aj záporné strán-
ky „B“ tímu dospelých. Z pohľadu klubu 
k tomuto kroku muselo prísť, nakoľko  
od tejto sezóny nám začne vychádzať 
z dorasteneckej kategórie 6-8 hráčov. 
Po prvej sezóne sa vykryštalizovalo gro 
tímu, ktoré je ochotné reprezentovať 
„B“ tím celú sezónu. Samozrejme, pri-
dali sa aj zranenia, niektorí hráči zo dňa  
na deň skončili a neoboznámili klub  
s ich ukončením pôsobenia v tíme. Verím, 
že budúcu sezónu bude „B“ tím pokračo-
vať správne doplnený o hráčov, ktorí sa 
chcú zapojiť do tímu a dorastencov, ktorí 
ukončili túto sezónu pôsobenie v doraste. 
Dovolím si tvrdiť, že pre budúcnosť klubu 
je „B“ tím prínosom pre kontinualitu pri 
prechode mladých hráčov z dorastenec-
kého veku do „A“ mužstva.

FK Močenok „A“
Chcel by som týmto poďakovať všet-

kým hráčom, ktorí poctivo odohrali celú 
sezónu. Takisto sa otvorili možnosti za-
pojiť sa do Slovenského pohára, kde sme 
sa prebojovali až do 3. kola a v septembri 
sme privítali klub z Fortuna ligy  DAC 
Dunajská Streda, čo bolo jedno výni-
močné športovo-kultúrne podujatie. Na 
domácom štadióne odohralo dobré i me-
nej dobré zápasy, no v jarnej časti súťaže  
s vlastnými odchovancami.

Hodnotenie činnosti FK Močenok v sezóne 2014/2015
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Z pohľadu klubu ako celku, hodno-
tím sezónu 2014/2015 ako za úspešnú.

Toto všetko by nebolo možné, pokiaľ 
by vedenie klubu nedokázalo zabez-
pečiť šesť trénerov, ktorí svoju prácu 
vykonávajú aj bez nároku na honorár.

Na záver by som sa chcel poďakovať 
všetkým ľuďom, ktorí zabezpečova-
li chod klubu, či už členom výboru, 
funkcionárom, hráčom, trénerom, 
no rovnako aj divákom, ktorí chodili 
na zápasy a povzbudzovali naše muž-
stvá. Veľká vďaka patrí obci Močenok, 
ako hlavnému partnerovi futbalového 
klubu, a tak isto aj všetkým sponzo-
rom, ktorí sa podieľali na chode klubu 
a bez ktorých by sme jednoducho ne-
mohli fungovať.

Martin Boháč
      prezident FK Močenok

Tabuľka IV. liga JV ZSFZ
Z V R P Skóre B +/-

1. FC Slovan Galanta 30 26 1 3 105:22 79 34

2. FK Kolárovo 30 16 11 3 59:27 59 14

3. KFC Kalná nad Hronom 30 15 8 7 54:34 53 8

4. FK Vlčany 30 15 5 10 54:41 50 5

5. TJ Slovan Čeľadice 30 14 5 11 63:44 47 2

6. FC ViOn Zlaté Moravce B 30 14 6 10 47:40 48 3

7. TJ Veľké Lovce 30 13 5 12 44:57 44 -1

8. OTJ Horné Obdokovce 30 12 6 12 47:48 42 -3

9. FC Nitra B 30 12 2 16 60:54 38 -7

10. ŠK Šurany 30 11 7 12 54:39 40 -5

11. MŠO Štúrovo 30 10 7 13 50:49 37 -8

12. TJ Družstevník Dvory nad Žitavou 30 11 3 16 34:53 36 -9

13. Čermáňsky FK Nitra 30 10 4 16 41:54 34 -11

14. ŠK Tvrdošovce 30 8 7 15 47:63 31 -14

15. MŠK Želiezovce 30 4 7 19 22:82 19 -26

16. FK Močenok 30 5 4 21 13:87 19 -26

Športový deň dôchodcov
V utorok 26. mája 2015 sa v športovej 

hale v Močenku uskutočnil už 3. ročník 
podujatia pod názvom Okresné športové 
hry dôchodcov. Podujatie po pokusnom, 
ale úspešnom nultom ročníku každoroč-
ne organizuje Základná organizácia Jed-
noty dôchodcov na Slovensku v Močenku 
v spolupráci s okresnou organizáciou, ob-
cou a v tomto roku aj s finančnou podpo-
rou Nitrianskeho samosprávneho kraja. 
Pozvanie na podujatie prijali seniori  
z partnerských základných organizácií 
šalianskeho okresu. V úvode sa predsta-
vili milou cvičebnou zostavou - spomien-
kou na socialistickú spartakiádu domáce 
seniorky. Potom podujatie po príhovore 
predsedníčky močenskej základnej orga-
nizácie Anny Hanákovej a starostu obce 
PaedDr. Romana Urbánika otvori-
la podpredsedníčka okresnej organizácie  
a autorka myšlienky organizovania špor-
tových hier Mária Runáková. „Teším sa, 
že sa nám podarilo zorganizovať tento 3. 
ročník okresných športových hier a sme 
radi, že k nám prišli aj z ďalších organi-
zácií, ako zo Šale, Diakoviec, Hájskeho  
a veľa súťaží aj našich - chlapov aj žien,  
a to ma teší,“ bola s účasťou a priebehom 
súťaže spokojná Anna Hanáková. Se-
niori súťažili v 8 disciplínach – v 4 ženy  
a v 4 muži. Organizátori pre nich pripra-
vili najrôznejšie disciplíny, ako hod alebo 
kop na cieľ, kolky, alebo štafetový beh.  
V čase, keď súťažili niektoré z družstiev, os-
tatní súťažiaci i diváci ich povzbudzovali  
a dobré výkony hodnotili potleskom. Do sú-
ťaže sa bez problémov zapojili aj družstvá  
zo Šale, ktoré tu boli po prvý raz.  „Sme nové,  
zo Šale, sme tu prvý raz, ale páči sa nám 

to, je to také normálne veselé,“ pochva-
ľovala si Mária Koláriková. „Minulý rok 
som bola ako diváčka a veľmi ma to inšpi-
rovalo. Prihlásila som sa do klubu a mám 
z toho veľkú radosť. Ak aj človek nevyhrá, 
ale má tú duševnú potechu,“ tešila sa  
z dobrej nálady a športovania Močen-
čanka Helena Tóthová. „Ja som tu ako 
kapitán družstva, ale troška je to pomalé  
na tejto súťaži, ináč výborné,“ pridal sa 
aj Mgr. Viktor Darázs zo Šale. „My sme tu 
každý rok, odkedy to je. Dobre sa tu baví-
me, nechodíme na víťazstvo, ale aby sme 
sa spoznali a je to tu výborné,“ doplnila 
Alžbeta Plvanová z Diakoviec.“ Atmosféra 
je zatiaľ výborná, ženy sa snažia, je to dob-
ré, zatiaľ je to dobré. Horšie to bude, keď 
už pôjdeme my súťažiť a budeme mať veľ-
kú trému a budeme sa báť pred toľkými 
ženami niečo ukázať, čo v nás je,“ povedal 
nám s úsmevom domáci súťažiaci Michal 
Eiselle. „Atmosféra je dobrá, sme tu už 
po štvrtýkrát, vždycky sa zúčastňujeme. 
Raz vo väčšom počte, raz v menšom, ale 
ešte sme ani raz nevynechali. Niekedy vy-
hráme, niekedy prehráme, ale o to nejde, 
ale zúčastniť sa,“ myslí si šéfka Jednoty 
dôchodcov v Hájskom Kamila Boháčo-
vá. „Veľmi dobrá akcia, ďakujeme pani 
Aničke Hanákovej a všetkým, ktorí toto 
zorganizovali, že sa tu stretneme a je tu 
veselo a príjemne,“ poďakovala za všet-
kých Margita Lenčéšová. Záujem o podu-
jatie zo strany základných organizácií mi-
moriadne teší najmä  podpredsedníčku 
okresnej organizácie Jednoty dôchodcov 
Máriu Runákovú , ktorá toto podujatie 
vymyslela a pred 4 rokmi spolu s pred-
sedníčkou močenskej organizácie Annou 
Hanákovou zorganizovala.  „Veľmi som 

spokojná, práve dnes som Anke Hanáko-
vej hovorila, že sa veľmi teším, je to také 
pohladenie po srdci, že v mojej rodnej de-
dine sa to takto ujalo. Veľmi by som chce-
la, aby sa tu táto tradícia zachovala,“ želá 
si podpredsedníčka OO JDS v Šali Mária 
Runáková. Močenok, ako najpočetnejšia 
organizácia dokázala v ženskej aj mužskej 
časti súťaže postaviť po 2 družstvá, a tak 
mala teoreticky najväčšiu nádej na naj-
vyšší počet medailí. Ženy získali 3 zlaté, 
1 striebornú a 3 bronzové, muži 1 zlatú, 
3 strieborné a 4 bronzové. Každé zo zú-
častnených družstiev však získalo v nie-
ktorej z disciplín aspoň jednu medailu. 
Celému dianiu sa s uspokojením prizeral 
aj starosta obce, ktorý mal radosť z akcie,  
do ktorej sa zapojili desiatky seniorov  
z celého okresu. „Zúčastňujú sa tejto sú-
ťaže družstvá z okresného mesta Šaľa  
a z obcí v okrese Šaľa. Súťaž je spoluorga-
nizovaná s finančnou podporou Nitrian-
skeho samosprávneho kraja a myslím 
si, že je to veľmi dobre využitý čas ľudí  
v seniorskom veku. Prišli si zašportovať 
pri netradičných športoch, užiť si súťaži-
vú atmosféru a platí tu, že nie je dôležité 
zvíťaziť, ale zúčastniť sa. Všetkým zúčast-
neným, ktorí dnes športujú, prajem, aby 
sa pri takýchto podujatiach mohli ešte 
dlho stretávať a aby si užívali svoj zaslú-
žený dôchodok,“ poprial všetkým staros-
ta PaedDr. Urbánik. V závere oficiálnej 
časti podujatia sa organizátori poďakovali 
odovzdaním pamätných plakiet a ďakov-
ných listov sponzorom a spoluorganizá-
torom všetkých ročníkov športových hier  
a na udržanie dobrej nálady veselo všet-
kým zúčastneným zaspievala domáca 
spevácka skupina Zúgovanka.
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Na jeseň minulého roka ste mali mož-
nosť čítať o úspešnej sezóne Dominika Sý-
koru, ktorý v celoslovenskom pohári cyk-
listických závodov Merida road cup obsadil 
celkové 2. miesto. 
Dominik však už o tomto čase mal v hlave 
ďalší, ešte väčší cieľ – Majstrovstvá Sloven-
skej a Českej republiky v cestnej cyklistike, 
(28.6. 2015 Žilina). 
Po ukončení minuloročnej sezóny ho ča-
kal krátky oddych na celkovú regenerá-
ciu a od konca októbra všetky tréningy  
a všetka príprava sa upriamila na tento 
jediný cieľ – majstrovstvá. Začal kvalitnou  
a veľmi dôležitou zimnou prípravou na na-
bratie celkovej kondície a sily. Zimná časť 

sa skladala z posilňovne, behu, plávania  
a v neposlednom rade niekoľkohodinových  
jázd na bicykli v nie vždy prívetivom poča-
sí.  Táto fáza trvala do konca februára a po 
nej sa už všetky tréningy odohrávali v sedle 
bicykla. Začiatkom apríla sa Dominik, ako 
aj celý jeho tím, odobrali na sústredenie  
do Chorvátska, kde už ladil formu na začia-
tok sezóny. 
Sezóna začala smolne – defektom hneď na 
prvom preteku, no o dva dni si to vynahra-
dil na Jarnej klasike mesta Rimavská Sobo-
ta, kde obsadil v celkovom poradí 4. miesto 
a v kategórii do 23 rokov 1. miesto.
O týždeň neskôr získal víťazstvo v Prešove 
a nasledujúci deň 3. miesto v Sabinove. Ďa-
lej absolvoval ešte 10 pohárových pretekov 
z už spomínaného Merida cup-u, v kto-
rých sa umiestnil v TOP 5 a momentálne 
figuruje v tomto rebríčku na prvom mieste  

s vyše 30 bodovým náskokom.  Absolvoval 
aj náročný Sereďmaratón (12. miesto cel-
kovo, 7. v kategórii), Tour de Magura (11. 
miesto), časovka do vrchu Nitra 2. miesto. 
Všetky tieto spomínané  preteky bral ako 
kvalitnú prípravu na spomínané majstrov-
stvá. 
Profil majstrovstiev bol náročný: 10 x 19,9 
kilometrový okruh z čoho každý mal 2 ná-
ročné stúpania. Spolu 199 km  vyše 2600 
výškových metrov.
Počasie v deň majstrovstiev bolo pre Do-
minika priam ideálne – zima a dážď, pod-
mienky, ktoré zbožňuje, a tak mal na štarte 
ešte o ďalšiu motiváciu navyše. Na štarte 
stál po boku takých slovenských a českých 
jazdcov, ktorých môžete v týchto dňoch 
sledovať na slávnej Tour de France, mená 
ako Peter Sagan, Leo Konig, Jan Bárta,  
a veľa ďalších jazdcov z PRO kontinentál-
nych tímov. Dokopy sa na štart postavilo 
188 jazdcov. Na pravé poludnie o 12:00 sa 
odštartovalo v mohutnom daždi, ktorý pre-
tekárov sprevádzal po celé preteky. Aj na-
priek mokrej a náročnej trati sa priemerná 
rýchlosť pohybovala nad 40km/h. Každým 
prejazdom cieľa bol pelotón menší a men-
ší, no Dominik sa stále s prehľadom držal  
v hlavnom poli. Po troch hodinách,  
v šiestom kole sa tempo balíka  viditeľ-
ne zvýšilo. Vpredu zostalo 50 ľudí a náš 
Močenčan stále s nimi. Preteky sa pre 
neho vyvíjali veľmi sľubne, no v ôsmom 
kole prišiel problém. Technická chy-
ba – defekt na prednom kolese. Dominik 
mal smolu, keďže nemal také technické 
zabezpečenie (chýbalo mechanické vo-
zidlo, ako mali veľké profesionálne tímy, 
s ktorými pretekal) jeho mechanická po-
moc prišla až po takmer 15 minútach,  
a to Dominikovi zabránilo v pokračovaní  
v pretekoch, nakoľko bol maximálny od-
stup 10 minút od prvého pretekára. Bohu-
žiaľ, aj toto sa stáva v cyklistike, nestačí len 
tvrdá príprava a odhodlanie, ale aj kúsok 
šťastia. Od týchto smolných majstrovstiev 

má ale Dominik za sebou už ďalšie dva pre-
teky. 
Tour de Volcano  - preteky okolo vyhasnutej 
sopky Poľana. Na štart sa postavilo rekord-
ných 351 pretekárov – zo Slovenska, Česka, 
Poľska, Maďarska, Rakúska, Švajčiarska, 
Španielska a jeden pretekár až z Taiwanu. 
Obrovské tropické  horúčavy  sprevádza-
li pretekárov  na 135 km náročnej  trati  
s množstvom dlhých stúpaní.  Dominik sa 
ani tu nestratil a prekvapil sám seba ako 
chalan z Podunajskej nížiny v stúpaniach 
držal krok s hŕstkou najsilnejších vrchárov 
a napokon vybojoval celkové 13. miesto a 8. 
vo svojej kategórii (muži do 29 rokov).
O týždeň neskôr absolvoval ďalšie preteky,  
a to v Šarišskom regióne so štartom a cie-
ľom v Prešove. Na náročnej trati bol najbo-
jovnejší jazdec, vyhral horskú klasifikáciu, 
získal dres pre najlepšieho vrchára a celko-
vo skončil na 7. mieste. 
Do konca sezóny  Dominika čaká ešte cca 14 
rôznych pretekov, veríme, že sezónu ukon-
číme úspešne a hlavne bez zranení .
Dominikova ctižiadostivosť, húževnatosť  

a sebadisciplína ho neustále posúvajú 
vpred a stále viac sa zapisuje do povedomia 
či už Vás Močenčanov, ale aj širšej verejnos-
ti. A dúfame, že jeho konštantné výsledky 
pomôžu zaujať sponzorov a tiež manažérov 
z profesionálnych tímov.
To mu zo srdca prajem ja, ako aj celá “cyk-
listická rodina“. 

Lucia Sýkorová 
členka tímu CK Topgrass 

Ďalšia sezóna mladého cyklistu – Dominika Sýkoru

Nové kontajnery na cintorínoch
Približne od začiatku júna 2015 naša obec 

zmenila systém vývozu cintorínskeho od-
padu. Veľkokapacitné kontajnery umiest-
nené na oboch cintorínoch vymenila  
za menšie uzatvárateľné typy kontajnerov. 
„Na cintorínoch boli vymenené vaničko-
vé kontajnery za 1 200 litrové. Sú určené 
na triedenie cintorínskeho odpadu. Sú dva 
druhy, do hnedého kontajnera sa bude dá-
vať rastlinný materiál a do čierneho ostat-
ný komunálny odpad,“ informoval vedúci 
útvaru služieb a investičnej výstavby Mi-
roslav Lóži. Vývoz pôvodných veľkokapa-
citných kontajnerov má obec zazmluvnený  

v rámci Ponitrianskeho združenia obcí pre 
separovaný zber, ktorého je členom. V rám-
ci zmluvy bude z obce vyvezený určitý po-
čet naplnených vaničkových kontajnerov, 
všetky ďalšie kontajnery nad limit zmluvy 
si musí obec priplatiť. Zo skúseností z uply-
nulých zberov vyplýva, že obec ich spotre-
buje v zbere veľkoobjemového a drobného 
stavebného odpadu, ktorý sa realizuje dva-
krát ročne. Preto sa vedenie obce rozhodlo 
zaužívaný systém zmeniť a kontajnery vy-
meniť za menšie. Na hornom cintoríne  je 
nových kontajnerov umiestnených 6 a na 
dolnom sú 4. Ich vývoz bude realizovaný 
pravidelne každý týždeň.

Zber a vývoz odpadu sa týka aj zberného 
miesta zeleného odpadu v Úzkej ulici. 

V tomto mieste sa od občanov odoberá ze-
lený bioodpad a konáre 2x týždenne – vždy 
v stredu a sobotu od 14.00 h do 17.00 h. Pra-
covník na to určený riadi vykladanie zbera-
ného materiálu v zbernom mieste tak, aby 
sa ho zmestilo čo najviac a aby sa dal neskôr 
jednoducho vyskladniť. Niektorí občania 
sa však v poslednom čase rozhodli priná-
šať odpad kedykoľvek a zložiť pred bránou 
zberného miesta. Obec sa preto rozhodla na 
toto miesto umiestniť fotopascu, aby prís-
lušníci polície dokázali zistiť, kto tvorí pred 
bránou zberného miesta čierne skládky.



Noc kostolov

Športový deň dôchodcov



Deti z MŠ na súťaži v SND

Sviatok Najvätejšieho Kristovho Tela a Krvi

Brigáda na hrade Gýmeš


